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 Počet zpráv: 19, 16.03.2023 
  

 

Jak se připravit na budoucnost cestovního ruchu? URL  
prazsky-magazin.cz | 09.03.2023 | Autor: Afri  

... z mála průmyslů životaschopných v příhraničí? O udržitelnosti, mýtech v oblasti zasněžování, případové studii 

Lipno nad Vltavou a obecném pohledu Asociace horských středisek České republiky (AHS ČR), bude hovořit 

mimo jiné i ředitel AHS ČR Libor Knot. „ Covid-19, tornádo na... 

Odpoledne na Rádiu Z  
Rádio ZET | 09.03.2023 | Zpráva: 1 | Poslechovost pořadu: 0  

... teď hrozí více lavin. Ale nebojte se, teď už vás děsit nebudeme. Probereme spíše podmínky, které čekají 

lyžaře na sjezdovkách a, to s šéfem asociace horských středisek Liborem knotem. Ještě předtím si ale 

zatančíme, protože začíná pětatřicátý ročník festivalu současného tance... 

Lyžařská sezona se blíží ke konci  
ČT 1 | 09.03.2023 | Zpráva: 12 | Sledovanost pořadu: 0  

... že bude průměrná, ten propad bude do 15 %.Erik KNAJFL, redaktor--------------------Lyžovat by se mělo ve 

velkých střediscích až do Velikonoc.Libor KNOT, ředitel AHS ČR--------------------Je možné, že pokud to počasí to 

podrží, takže se pak ve finále u těch středisek můžeme potom... 

Jihočeská centrála cestovního ruchu: Jak se připravit na budoucnost cestovního ruchu? 

URL  
parlamentnilisty.cz | 10.03.2023 | Autor: Tisková zpráva  

... z mála průmyslů životaschopných v příhraničí? O udržitelnosti, mýtech v oblasti zasněžování, případové studii 

Lipno nad Vltavou a obecném pohledu Asociace horských středisek České republiky (AHS ČR), bude hovořit 

mimo jiné i ředitel AHS ČR Libor Knot. „Covid-19, tornádo na Moravě,... 

Zprávy  
Rádio ZET | 10.03.2023 | Zpráva: 1 | Poslechovost pořadu: 0  

... předposledním týdnem jarních prázdnin stále velmi dobré podmínky naproti. Tomu v níže položených místech 

se situaci kvůli oteplení zhoršuje. Ředitel asociace horských středisek Libor knot k tomu ve vysílání rádia z. Řekl, 

že je teď ideální čas pro lyžovačku. MLUVČÍ 2,... 

Zprávy  
Rádio ZET | 10.03.2023 | Zpráva: 1 | Poslechovost pořadu: 0  

... před posledním týdnem jarních prázdnin. Stála velmi dobré podmínky naproti tomu v, níž položených místech 

se situace kvůli oteplení zhoršila. Ředitel asociace horských středisek Libor knot k tomu ve vysílání rádia zad 

řekl, že je teď ideální čas pro lyžovačku. MLUVČÍ 3,... 

https://newtonone.newtonmedia.eu/cs-CZ
https://prazsky-magazin.cz/zajimavosti/cestovani/jak-se-pripravit-na-budoucnost-cestovniho-ruchu/
http://www.parlamentnilisty.cz/zpravy/tiskovezpravy/Jihoceska-centrala-cestovniho-ruchu-Jak-se-pripravit-na-budoucnost-cestovniho-ruchu-731622
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Ráno na Rádiu Z  
Rádio ZET | 10.03.2023 | Zpráva: 1 | Poslechovost pořadu: 0  

... ovšem v níže položených místech už se situace kvůli oteplení zhoršila na. Podrobnosti jsem se ve včerejším 

odpoledním vysílání zeptal ředitele asociace horských středisek Libora Knota a zajímal jsem se o to, jestli tedy o 

tomto víkendu opravdu můžeme vyrazit na. MLUVČÍ 6,... 

Aqualand Moravia chystá speciální program po celé jarní prázdniny URL  
brnenskadrbna.cz | 10.03.2023 | Rubrika: Společnost  

... rodiny vymýšlejí program pro děti. Zvyšující se náklady českých rodin je však nutí šetřit. Častým cílem během 

jarních prázdnin bývají hory. Podle Asociace horských středisek ČR (AHS ČR) si však Češi připlatí ve srovnání s 

loňskou sezónou až o 15 procent. Aqualand Moravia proto připravuje... 

Ráno na Rádiu Z  
Rádio ZET | 10.03.2023 | Zpráva: 1 | Poslechovost pořadu: 0  

... už i zastavily sníh. Odtává také v běžeckých stopách, ve vyšších polohách jsou ale sjízdné o. Situaci na 

horách mluvil ve vysílání rádia zet ředitel asociace horských středisek. MLUVČÍ 3, --------------------Libor knot na. 

Většině míst se ještě velmi dobře lyžujete, zásoba sněhu... 

Odpoledne na Rádiu Z  
Rádio ZET | 10.03.2023 | Zpráva: 1 | Poslechovost pořadu: 0  

... v České republice mají před posledním týdnem jarních prázdnin. Stála velmi dobré podmínky naproti tomu v, 

níž položených místech se situace kvůli oteplení zhoršila. Ředitel asociace horských středisek Libor knot k tomu 

ve vysílání rádia zad řekl, že je teď ideální čas pro lyžovačku. 

Dopoledne na Rádiu Z  
Rádio ZET | 10.03.2023 | Zpráva: 1 | Poslechovost pořadu: 0  

... ohrozit ani obleva a předpokládají, že minimálně do konce března udrží areály v provozu o. Situaci na horách 

mluvil ve vysílání rádia z ředitel asociace horských středisek Libor. MLUVČÍ 3, --------------------Knot na. Většině 

míst se ještě velmi dobře lyžuje, ta zásoba sněhu... 

Ráno na Rádiu Z  
Rádio ZET | 10.03.2023 | Zpráva: 1 | Poslechovost pořadu: 0  

... už i zastavily. Sníh odtává taky v běžeckých stopách, ve vyšších polohách jsou ale sjízdné o, situaci na horách 

mluvil ve vysílání rádia z ředitel asociace horských středisek Libor. MLUVČÍ 3, --------------------Knot na. Většině 

míst se ještě velmi dobře lyžujete. Zásoba sněhu... 

Jak se připravit na budoucnost cestovního ruchu? URL  
budejckadrbna.cz | 11.03.2023 | Rubrika: Společnost  

... z mála průmyslů životaschopných v příhraničí? O udržitelnosti, mýtech v oblasti zasněžování, případové studii 

Lipno nad Vltavou a obecném pohledu Asociace horských středisek České republiky (AHS ČR), bude hovořit 

mimo jiné i ředitel AHS ČR Libor Knot. „Covid-19, tornádo na Moravě,... 

Travelcon odhalí budoucnost cestovního ruchu URL  
komoraplus.cz | 11.03.2023 | Autor: Petra Navrátilová  

https://brnenska.drbna.cz/zpravy/spolecnost/26747-aqualand-moravia-chysta-specialni-program-po-cele-jarni-prazdniny.html
https://budejcka.drbna.cz/zpravy/spolecnost/37851-jak-se-pripravit-na-budoucnost-cestovniho-ruchu.html
https://komoraplus.cz/2023/03/11/travelcon-odhali-budoucnost-cestovniho-ruchu/
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... Na Lipně o tom ví své. Přednáškového bloku o udržitelnosti, mýtech v oblasti zasněžování, případové studii 

Lipno nad Vltavou a obecném pohledu Asociace horských středisek České republiky (AHS ČR), která sdružuje 

provozovatele horských středisek a další organizace podílející se na... 

Jak se připravit na budoucnost cestovního ruchu? URL  
elitemagazin.cz | 12.03.2023  

... z mála průmyslů životaschopných v příhraničí? O udržitelnosti, mýtech v oblasti zasněžování, případové studii 

Lipno nad Vltavou a obecném pohledu Asociace horských středisek České republiky (AHS ČR), bude hovořit 

mimo jiné i ředitel AHS ČR Libor Knot. „Covid-19, tornádo na Moravě,... 

Jak se připravit na budoucnost cestovního ruchu? URL  
trendmagazin.cz | 12.03.2023  

... z mála průmyslů životaschopných v příhraničí? O udržitelnosti, mýtech v oblasti zasněžování, případové studii 

Lipno nad Vltavou a obecném pohledu Asociace horských středisek České republiky (AHS ČR), bude hovořit 

mimo jiné i ředitel AHS ČR Libor Knot. „Covid-19, tornádo na Moravě,... 

Jak se připravit na budoucnost cestovního ruchu? URL  
ttg.cz | 13.03.2023  

... z mála průmyslů životaschopných v příhraničí? O udržitelnosti, mýtech v oblasti zasněžování, případové studii 

Lipno nad Vltavou a obecném pohledu Asociace horských středisek České republiky (AHS ČR), bude hovořit 

mimo jiné i ředitel AHS ČR Libor Knot. „Covid-19, tornádo na Moravě,... 

Na svah se svačinou. Horské restaurace zdražily, lyžaři šetří URL  
lidovky.cz | 13.03.2023 | Rubrika: Domov | Autor: Lenka D. Jančarová, Lidové noviny  

... polévku, menší děti poloviční porce,“ říká pětatřicetiletý Lukáš, který vyrazil s rodinou v únoru do Železné 

Rudy. Nižší útraty potvrzuje ředitel Asociace horských středisek ČR Libor Knot. „Dalo se očekávat, že si lidé s 

růstem cen koupí na svahu místo hlavního jídla jenom polévku,“... 

Jak se připravit na budoucnost cestovního ruchu? URL  
jihoceskenovinky.cz | 14.03.2023 | Rubrika: regiony  

... z mála průmyslů životaschopných v příhraničí? O udržitelnosti, mýtech v oblasti zasněžování, případové studii 

Lipno nad Vltavou a obecném pohledu Asociace horských středisek České republiky (AHS ČR), bude hovořit 

mimo jiné i ředitel AHS ČR Libor Knot.„Covid-19, tornádo na Moravě,... 

  

Plná znění  

 
 

Jak se připravit na budoucnost cestovního ruchu? URL  
prazsky-magazin.cz | 09.03.2023 | Autor: Afri  

Umělá inteligence, samoobslužné prodejny, data jako surovina 21. století, jak oslovit a zaměstnat generaci Z… 

Už sedmým rokem za sebou zazní stěžejní témata cestovního ruchu právě z jižních Čech, na odborné konferenci 

Travelcon, kterou pořádá Jihočeská centrála cestovního ruchu (JCCR) ve dnech 20. a 21. dubna. 

http://elitemagazin.cz/index.php/cestovani/item/5461-jak-se-pripravit-na-budoucnost-cestovniho-ruchu
http://www.trendmagazin.cz/cestovani/3382-jak-se-pripravit-na-budoucnost-cestovniho-ruchu
https://www.ttg.cz/jak-se-pripravit-na-budoucnost-cestovniho-ruchu/
https://www.lidovky.cz/domov/hory-lyze-jidlo-restaurace-inflace.A230313_145120_ln_domov_hma
http://www.jihoceskenovinky.cz/zpravy/regiony/jak-se-pripravit-na-budoucnost-cestovniho-ruchu/
https://prazsky-magazin.cz/zajimavosti/cestovani/jak-se-pripravit-na-budoucnost-cestovniho-ruchu/
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říká Petr Soukup. „Na Travelcon jsme proto pozvali velké společnosti, které to na svých datech ukážou.“ 

Konkrétně vystoupí Lukáš Kaczor a Filip Forstl z T-mobile s Petrem Zlámalíkem z Mastercard.  

„Na problematiku sběru dat naváže workshop o nové generaci Google Analytics. Poslední rok znamenal pro svět 

webové analytiky spoustu velkých změn, naučili jsme se žít s cookie lištou a teď si musíme zvyknout na nové 

Google Analytics 4. Adam Šilhan z Igloonet představí, v čem se liší GA4 model oproti Universal Analytics a jaký 

dopad na čísla lze očekávat,“ doplňuje Petr Soukup.  

Podle americké konzultační agentury McKinsey tvoří Generace Z (nejmladší generace vstupující na pracovní trh) 

40 % globální zákaznické báze. A neustále se bude toto číslo zvyšovat.  

Zakladatelka platformy #HolkyZMarketingu Pavlína Louženská během přednášky provede nejzásadnějšími 

trendy, které Generace Z přináší, a poukáže na to, jak změnit komunikaci značky, aby rezonovala s publikem této 

generace.  

Jak změní automatizace a umělá inteligence služby cestovního ruchu? Je pro hosta zásadní osobní kontakt? Co 

vše už v současné době lze nahradit automatizací? A jak se změní destinační marketing s příchodem Web 3.0 a 

umělé inteligence? V jižních Čechách jsou již otevřené bezobslužné prodejny, jak fungují? Je možné tyto 

technologie využít i pro další služby v regionech? O tom více s podnikatelem Jaromírem Poláškem a Markem 

Šípem ze společnosti ArrowSys, která v Česku představila první bezobslužné prodejny Contio.  

Jaká je udržitelnost cestovního ruchu jako jednoho z mála průmyslů životaschopných v příhraničí? O 

udržitelnosti, mýtech v oblasti zasněžování, případové studii Lipno nad Vltavou a obecném pohledu Asociace 

horských středisek České republiky (AHS ČR), bude hovořit mimo jiné i ředitel AHS ČR Libor Knot.  

„ Covid-19, tornádo na Moravě, požár v Českém Švýcarsku. Poslední roky přišly s řadou neočekávaných situací, 

na které nikdo z nás nebyl připraven“ , přibližuje další téma Tomáš Polanský z JCCR. „Mezi tématy proto nebude 

chybět krizový management v turismu, kde budou diskutovat nejpovolanější přímo z krizových štábů. Na diskuzi 

opět naváže workshop, kde by mělo vzniknout desatero řízení krizového managementu v tomto odvětví.“  

Do půlky března nabízí JCCR zvýhodněné vstupné 1 490 Kč, které zahrnuje vstup na oba dny konference, 

občerstvení, parkování, volnou jízdenku do MHD, a vstup zdarma do krajem zřizovaných organizací a 

Návštěvnického centra Budějovického Budvaru po oba dny konání konference. Pro účastníky konference je 

navíc připraveno zvýhodněné ubytování, které je možné získat v Českých Budějovicích se slevou 15 %. Veškeré 

informace jsou dostupné na www.travelcon.cz  

Spolupořadatelem letošního ročníku je již tradičně Destinační společnost Českobudějovicko-Hlubocko, hlavním 

partnerem agentura cestovního ruchu CzechTourism a hlavním mediálním partnerem je v tomto roce COT group.  

Akce Travelcon se koná pod záštitou místopředsedy vlády ČR pro digitalizaci a ministra pro místní rozvoj Ivana 

Bartoše, hejtmana Jihočeského kraje Martina Kuby, 1. náměstka Jihočeského kraje Františka Talíře a primátorky 

statutárního města České Budějovice Dagmar Škodové Parmové.  

Jihočeská centrála cestovního ruchu (JCCR) je organizace zřízená Jihočeským krajem k výkonu funkce 

destinačního managementu pro region jižní Čechy. Hlavním cílem je realizace projektů zaměřených na rozvoj 

turistické nabídky a prezentace regionu jako turisticky atraktivní destinace v tuzemsku i zahraničí. Tvoří 

produktové linie a zajišťuje vydávání tištěných propagačních materiálů. JCCR je provozovatelem Informačního 

Systému Cestovního Ruchu Jihočeského kraje na www.jiznicechy.cz. JCCR koordinuje činnost turistických 

oblastí na území Jihočeského kraje, spolupracuje s městy a obcemi, infocentry a subjekty cestovního ruchu z 

veřejného i soukromého sektoru. Úzce spolupracuje s agenturou CzechTourism, včetně jejích zahraničních 

zastoupení, komunikuje a spolupracuje se zahraničními partnery při tvorbě a realizaci přeshraničních projektů.  

__________________________________________________________________________________________

___  

Jihočeská centrála cestovního ruchu  

www.jccr.cz www.jiznicechy.cz, tel.: +420 387 201 283, e-mail: info@jccr.cz  

Mgr. Petr Soukup, ředitel  

Ing. Marie Chadimová , koordinátorka konference Travelcon  

Ing. Jana Píchová, manažerka marketingu  

Odborná konference Travelcon je spolufinancována v rámci projektu „Marketingové aktivity JCCR“, který je 

realizován za přispění prostředků státního rozpočtu České republiky z programu Ministerstva pro místní rozvoj.  
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„Důležitost cestovního ruchu se často podceňuje, přitom se jedná o průmyslové odvětví s obrovským finančním 

potenciálem,“  

 

 
 

 

 

Odpoledne na Rádiu Z  
Rádio ZET | 09.03.2023 | Zpráva: 1 | Poslechovost pořadu: 0  

 

Krásné odpoledne, máme šest minut po šestnácté hodině, jste ve společnosti rádia zet a nás čeká další hodina 

našeho společného vysílání. Vydáme se do hor tento v tento den už vlastně podruhé, před dvouma hodinama 

jsme se bavili o tom, že v Krkonoších teď hrozí více lavin. Ale nebojte se, teď už vás děsit nebudeme. Probereme 

spíše podmínky, které čekají lyžaře na sjezdovkách a, to s šéfem asociace horských středisek Liborem knotem. 

Ještě předtím si ale zatančíme, protože začíná pětatřicátý ročník festivalu současného tance tanec Praha. To 

bude už za chvíli. Jen co dozpívají, byly talent. 

 

11 minut po šestnácté hodině se na rádiu zet bude tančit. Ne, nebudeme si teď představovat ten film, zítra se 

bude tančit všude, to bychom se dostali asi úplně někam jinam. Bude nás teď zajímat něco jiného. Pětatřicátý 

ročník festivalu současného tance a pohybového divadla tanec Praha poprvé v historii se ho totiž zúčastní 

vlámský choreograf Jan Marten, jehož práce sklízí úspěch na mezinárodní scéně. Po 10 letech se na tanec 

Praha také vrací belgický soubor peping tom, pražská část festivalu se uskuteční od sedmého do 27. června. 

Podrobnosti teď proberu s ředitelkou tance Praha Ivanou kreuzmannovou, hezké odpoledne. 

 

Hezké odpoledne všem. 

 

Také v. Čem je Jan Mar, Martins a piping, tom zajímavý. 

 

Tak Jan Martin se opravdu legendární osobnost, on pracuje jako konceptuální umělec já, vím, že mnoho lidí to 

může i vyděsit si, říkají proboha, koncept a tanec, ale jde to skvěle dohromady. On byl velmi radikální, svého 

času skutečně dokázal vycházet z jednoho minimalistického gesta nebo pohybu a rozvíjet to tak, až vám to utkví 

v hlavě a ten obraz se vám nikdy nevymaže, ale teď udělal jednu z největších děl ve své historii a musím říct, že 

s tím objíždí celý svět a má to velký úspěch já. Měla možnost vidět tohle představení v Gentu a musím říct, že 

jsem úplně zůstala zírat. Protože pracuje s různými lidmi různých věkových kategorií, je to obrovský mix. Po 

volbách osobností různých pohybových vyjádření a. Přitom to má strašně silnou jako existenční. 

 

Výpověď v. Čem bude ta letošní ročník, že mě tak úplně uchvátila, totiž já jsem si to tak představovali, jak to asi 

může vypadat, bude ten letošní ročník v něčem jiný. 

 

Tak každý ročník má svá specifika, my jsme strašně rádi, že jsme se stali součástí takového netwku 12 festivalů 

tance v Evropě, který se jmenuje bicpol Dance a-li tím jsme se stali koproducenty i zahraničních děl a jednou z 

umělkyň, která vlastně zahájí pražskou část festivalu, je Silvia gribaudis, Itálie a ta se zabývá otázkou wers ba 

and. To znamená, co je to Grand finále v tom baletu a jak ho představit do současného jazyka? Ta choreografie 

se jmenuje Grand Geis a bude to vlastně opening v ponci 7. června a kdy přijedou i naši partneři na světovou 

premiéru. 

 

No a které další umělce můžeme letos na festivalu tanec Praha čekat. 

 

Podobně provokativní dámu je ona dehty, to je irská umělkyně, která také patří do tohohle okruhu koprodukčních 
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projektů a musím říct, že ta zase pracuje strašně zajímavě se svým vlastním vyjádřením pocitů s, takovým tom 

irským přízvuku, takže je tam hodně textů, ale nebojte, vy ho přeložíme a. Taky dala dohromady hodně 

zajímavou skupinu lidí. Je jich 12 na jevišti, takže letos docela vládnou velké produkce. Je to dobře, že i když ty 

peníze moc nejsou, tak se daří dělat i jako tzv. Larrt c Project a já. Musím říct, že se těším i na věci, který budou 

Open Air, protože máme třeba brazilsko, český projekt, kde bude 16 tanečníků a v rámci tvůrčí rezidence v 

Broumově uděláme takový fi sidepecifik, který pak pojede do dalších pěti měst. 

 

No a kolik tak odhadujete, že bude návštěvnost letos a jak vůbec vlastně navštěvovaný je Praha.Já, mám radost, 

že máme hodně věrných diváků jak v Praze, tak v regionech, protože hrajeme ještě v 25 městech a obcích 

České republiky a hodně lidí chodí na ty Open airy, ale i třeba na interaktivní představení pro děti, máme spoustu 

zajímavých verzí, vlastně představení, který přibližujeme i nejmladším divákům i teenagerům, ale zároveň 

pracujeme třeba se seniory, takže ten záběr je hodně široký a my čekáme, že se opět dočkáme zhruba tak 10 

000 diváků po celé republice a budeme hrát i na velkých poprvé v hybernii, tam bude právě Martens a 

samozřejmě to hudební divadlo Karlin jako vyvrcholení.No a aby se lidé také zapojili, bude tam příležitost 

nejenom se dívat, ale když to člověk prostě tak nějak má v sobě a uvidí ty tanečníky, bude si taky chtít skočit, tak 

bude nějaká příležitost případně se účastnit třeba nějakého workshopu a něco se naučit. 

 

Tak ty workshopy patří naprosto neodlučně k našemu festivalu, hodně se o to zajímá odborná veřejnost, ale 

samozřejmě děláme i projekty, kde zapojujeme běžné laiky, třeba projekt jámalvova a limititd, který bude v 

regionech propojuje, profesionály s laiky, kteří si to chtějí vyzkoušet na vlastní kůži. Nebo Viktor Černický udělal 

loni premiéru projektu Prima, kde také jsou zapojeni čeští laici. Jakékoliv jaksi z jakéhokoliv backgroundu. Takže 

uvidíme, která z těchto představení se ještě objeví v regionech, protože vždycky, když jeden rok je premiéra, tak 

další rok se snažíme, aby to mohli zažít i diváci mimo Prahu. 

 

Turné českých i zahraničních produkcí zamíří vlastně do nějakých 20 měst, vy už jste zmiňovala třeba ten 

Broumov, takže kde ještě bude možné tanec Praha vidět a případně co zajímavého bude na, jakých místech. 

 

Tak já musím říct, že třeba. Koproducentem Silvie gribaudi se stal i divadelní svět. Brno, to je pro, pro radost a v. 

Brně děláme pravidelně i outdoorové i vnitřní projekce. Letos poprvé také spolupracujeme s kolapsy, jak se 

přejmenoval buranteater. Pak máme ostravské a plzeňské partnery, dlouhodobě i České Budějovice, takže z 

těch statutárních měst se snažíme to hodně pokrýt i v Olomouci a podobně, ale je strašně hezký se. Způsobem s 

náma spolupracují i malé obce v regionech, tam, kde je nějaký nadšenec pro tanec, jako je třeba já, nevím, ve 

Volyni nebo v Malovicích, kde je svědkový dvůr nebo co mě tak napadá. Byli jsme i kousek od Sušice. Na 

takových místech, kde vlastně málokdy čekáte, že potkáte tanec, tak najednou se prostě objevujeme a je tam 

samozřejmě i Pardubice, Hradec Králové, Jihlava. Nechci na někoho zapomenout. Jejich opravdu hodně. Takže 

když se potom podíváte na naše webové stránky, tak doporučuji si najít to, co je vám nejblíž a, vždycky 

kombinujeme ty zahraniční umělce s českými, aby měli možnost i v regionech zažít něco z toho krásnýho, co se 

děje venku. 

 

A, vy sami si také zatančíte. 

 

Já si. Určitě zatan, že minimálně na v glosing, party. 

 

Říká ředitelka festivalu tanec Praha, který se uskuteční od sedmého do 27. června, to bude tedy ta pražská část, 

ale zavítá i do dalších více než 20 měst a obcí po celé republice. Ivana Kreuzmannová, díky na, slyšenou já. 

 

Vám taky děkuju a tančete. 

 

16 hodin, 18 minut a my teď tak nenápadně odtančíme na sjezdovky. Už za chvíli zamíříme do českých a 

moravských a slezských hor. 
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15 co 15, 16, 21 a. Vy posloucháte rádio zet, zdravím všechny posluchače. Velká lyžařská střediska v Česku 

mají přednost, mají před předposledním týdnem jarních prázdnin stále velmi dobré podmínky naproti. Tomu v, 

níže položených místech se situace kvůli oteplení zhoršila na. Podrobnosti se teď budu ptát ředitele asociace 

horských středisek Libora Knota. Krásné odpoledne. 

 

Hezké odpoledne všem. 

 

Tak jaká je teď situace na horách? Kdo má rád lyžování, měl vyrazit na. 

 

Lyžovačku já. 

 

Myslím, že je to všechno o počasí, ale určitě březen je velmi dobrý. Obecně. Měsíc pro návštěvu horských 

středisek, ne nadarmo. Agentura CzechTourism spouští kampaň březnové hory, která má za cíl prostě 

informovat vlastně o tom, že na většině míst se ještě velmi dobře lyžuje, ta zásoba sněhu technického vydrží 

hodně a, pokud bude sluníčko a mrazivo, jako že to v určitých fázích tak vypadá, tak je to ještě dobrý nápad, 

protože je méně lidí, jsou i slevy, takže určitě ta sezóna nekončí, bude minimálně do konce března, některé 

střediska pojedou i o Velikonocích. 

 

No a zasněžuje se ještě, nebo to už teď, takto téměř v půlce března se nevyplatí. 

 

Ty zásoby technického sněhu jsou dostatečné i, když samozřejmě s pokračujícím jarem se tenčí, teď v tuhle 

chvíli je v průměru na těch sjezdovkách nějakých 40-60 cm sněhu, někde mají i k 100 cm. Je to individuální. Tak, 

jak jste řekl na začátku, ty níže položená střediska, která nemají třeba takový technický výkon zasněžování, tam 

už se ty podmínky budou postupně zhoršovat, ale zasněžovat v tuhle chvíli už si myslím, že bude málokdo. 

 

No a, dokdy myslíte, že by se mohlo lyžovat letos. 

 

Já? Myslím, že ta střední střediska budou chtít využít celý březen, kde mám pocit, víkend končí 2. dubnem, ale ta 

mnohá větší určitě budou chtít udržet provoz až, včetně Velikonoc, které jsou zhruba v polovině dubna. 

 

Takže ještě na Velikonoce se bude někde jezdit. Myslíte. 

 

Já? Myslím, že určitě, protože všechno je to samozřejmě o počasí, ale i v té v, tom výhledu na dalších 14 dní, byť 

to teda kolísá, tak v noci jsou teplotyy na horách minusové, což pro tu kondici těch sjezdových tratí je zásadní, 

takže myslím si, že sezóna určitě je ještě kus před námi. 

 

No a co běžecké stopy, jak jsou na tom. Ty. 

 

Teď v. Posledních dnech napadlo třeba tady na horách v Krkonoších 25, 35 cm sněhu na, hřebenech možná 

ještě víc, takže tam ta vysoká nadmořská výška tomu určitě bude nahrávat. Poměrně ostrý zlom byl v tom, že 

dole v podhůří napadlo třeba strašně málo, dva, 3 cm, ale o 10 km dál už to bylo velmi znát a takhle si myslím, že 

to bude i s těmi běžeckými trasami, čili ve vyšších polohách určitě bude k dispozici teď běž ná běžecké lyžování. 

 

No a jak vlastně jsou lyžařská střediska obsazená, mají lidé o lyžování zájem, anebo třeba po těch dvou 

covidových letech zlenivěly a už jich tolik. 

 

Nejezdí já. 

 

Myslím, že naopak ten zájem pořád je, je obrovský, pokud vyjde počasí a samozřejmě možnosti typu třeba 

prázdniny dětí, jarní prázdniny a podobně, tak ta obsazenost je pořád vysoká, čili chuť jet na hory začerstvým 

vzduchem, zasportovat si je velká. Měsíc, únor to ukázal, kdy jednak byl dostatek sněhu, bylo i ve většině 
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příznivé počasí, takže ta návštěvnost byla velmi dobrá, srovnatelná určitě s těmi nejsilnějšími lety, bohužel se 

samozřejmě musíme potýkat s s, těmi výkyvy počasí, ať už v lednu, anebo teď nějaké 23 dny vždycky, které 

přijdou i v březnu, ale to je standardní v, dnešní době s tím musí každý počítat a je to prostě součást pobytu 

venku a. Myslím, že teď samozřejmě ta návštěvnost už trošku klesá s tím březnem, ale že zájem o hory určitě 

přetrvává. 

 

No, a změnilo se třeba nějak chování lidí. Jsou možná na jednu stranu vděčnější, když po dvou letech můžou 

zase lyžovat nebo naopak třeba, řekněme, odrzlejší a víc riskují nebo se to nezměnilo. 

 

To bych neřekl, že by v tomto ohledu se to měnilo. Mají zájem přijet na hory já. Myslím, že je to podobné. Tam 

spíš hraje roli takové to, že loni postcovidová doba si ještě netroufali třeba jezdit do zahraničí, letos pozorujeme, 

že o jarních prázdninách nějaký trošku větší díl jel do zahraničí na. Druhou stranu je tady zase pozitivní trend v 

tom, že české návštěvnictvo podrželo nejenom obecně cestovní ruch a dejme tomu, hotely, tak i lyžařská 

střediska, kde je to přes 80 %. Návštěvnosti tvoří tuzemští návštěvníci, takže myslím, že v tomto ohledu tam 

nedošlo k nějakým zásadnějším změnám. 

 

Říká ředitel asociace horských středisek České republiky Libor knoc se, kterým jsme mluvili tři minuty před půl 

pátou. Díky za to a přeji vám hezký den na, slyšenou. 

 

Děkuji taky na, slyšenou. 

 

Blíží se půl pátá v, půl páté tady budou další zprávy, které pro vás máme připravené a potom se budeme věnovat 

dalším tématům, třeba i tomu, že v Krkonoších hrozilo. 
 

 

 

Lyžařská sezona se blíží ke konci  
ČT 1 | 09.03.2023 | Zpráva: 12 | Sledovanost pořadu: 0  

Pavla KOSÍKOVÁ, moderátorka  

Silný konec loňského roku, v lednu naprostý propadák a v únoru solidní návštěvnost, tak hodnotí letošní zimní 

sezónu v Krkonoších tamní vlekaři, hoteliéři a majitelé restaurací. Na tržbách se podle nich podepsali hlavně 

výkyvy počasí a také to, že turisté začali více šetřit. 

 

Erik KNAJFL, redaktor  

Harrachov, Špindlerův Mlýn, Pec pod Sněžkou. Na rozdíl od té loňské, někde dokonce rekordní, bude letošní 

zimní sezóna spíše průměrná. Lidé šetřili na ubytování i stravování. 

 

Martin JANDURA, provozovatel Špindl.info  

Je opravdu vidět, že ty lidi mají hluboko do peněženky a tím nemyslím nejen českou klientelu, ale myslím tím 

německou, holandskou, to je opravdu znát. 

 

Erik KNAJFL, redaktor  

Nejdelší obleva, jakou pamatujeme, tvrdí provozovatelé krkonošských skiareálů o lednových výkyvech počasí. 

 

Petr HYNEK, prokurista, Skiresort Černá hora - Pec  

Loňská zima byla pro skiresort nejlepší zimní sezónou, ta letošní se dá říct, že bude průměrná, ten propad bude 

do 15 %. 

 

Erik KNAJFL, redaktor  

Lyžovat by se mělo ve velkých střediscích až do Velikonoc. 
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Libor KNOT, ředitel AHS ČR  

Je možné, že pokud to počasí to podrží, takže se pak ve finále u těch středisek můžeme potom bavit i o relativně 

úspěšné nebo alespoň průměrné zimě. 

 

Erik KNAJFL, redaktor  

O víkendu očekávají Krkonoše další příliv návštěvníků. Má se totiž ochladit. Horská služba dnes vyhlásila třetí 

stupeň lavinového nebezpečí. 

 

Jiří HOLEČEK, člen Horské služby ČR, Krkonoše  

Sníh se ukládal na závětrných svazích převážně, kde se tvořily desky, a jelikož jsou dneska teploty kolem nuly, 

tak nám hrozí laviny z mokrého sněhu. 

 

Erik KNAJFL, redaktor  

Průměrnou zimní sezónu kopíruje taky úrazovost na horách. Nejčastěji záchranáři vyjíždějí ke zraněním končetin. 

 

zraněná lyžařka, Pec pod Sněžkou  

Dostala jsem kotvou do ruky. 

 

Erik KNAJFL, redaktor  

Letos ale přibylo lidí, kteří se na hřebenech hor ztratili, jako třeba na začátku února tihle dva polští turisti v okolí 

Sněžky. Erik Knajfl, Česká televize, Krkonoše.Závěr 

 

Pavla KOSÍKOVÁ, moderátorka  

Tolik čtvrteční Události v regionech. Já vám přeji příjemný večer a zítra se těším v 18 hodin opět na viděnou. 
 

 

 

Jihočeská centrála cestovního ruchu: Jak se připravit na budoucnost cestovního ruchu? 

URL  
parlamentnilisty.cz | 10.03.2023 | Autor: Tisková zpráva  

Umělá inteligence, samoobslužné prodejny, data jako surovina 21. století, jak oslovit a zaměstnat generaci Z... 

Už sedmým rokem za sebou zazní stěžejní témata cestovního ruchu právě z jižních Čech, na odborné konferenci 

Travelcon, kterou pořádá Jihočeská centrála cestovního ruchu (JCCR) ve dnech 20. a 21. dubna. 

 

 

„Důležitost cestovního ruchu se často podceňuje, přitom se jedná o průmyslové odvětví s obrovským finančním 

potenciálem,“ říká Petr Soukup. „Na Travelcon jsme proto pozvali velké společnosti, které to na svých datech 

ukážou.“ Konkrétně vystoupí Lukáš Kaczor a Filip Forstl z T-mobile s Petrem Zlámalíkem z Mastercard. „Na 

problematiku sběru dat naváže workshop o nové generaci Google Analytics. Poslední rok znamenal pro svět 

webové analytiky spoustu velkých změn, naučili jsme se žít s cookie lištou a teď si musíme zvyknout na nové 

Google Analytics 4. Adam Šilhan z Igloonet představí, v čem se liší GA4 model oproti Universal Analytics a jaký 

dopad na čísla lze očekávat,“ doplňuje Petr Soukup. 

 

Podle americké konzultační agentury McKinsey tvoří Generace Z (nejmladší generace vstupující na pracovní trh) 

40 % globální zákaznické báze. A neustále se bude toto číslo zvyšovat. Zakladatelka platformy 

#HolkyZMarketingu Pavlína Louženská během přednášky provede nejzásadnějšími trendy, které Generace Z 

přináší, a poukáže na to, jak změnit komunikaci značky, aby rezonovala s publikem této generace.  

 

Jak změní automatizace a umělá inteligence služby cestovního ruchu? Je pro hosta zásadní osobní kontakt? Co 

http://www.parlamentnilisty.cz/zpravy/tiskovezpravy/Jihoceska-centrala-cestovniho-ruchu-Jak-se-pripravit-na-budoucnost-cestovniho-ruchu-731622
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vše už v současné době lze nahradit automatizací? A jak se změní destinační marketing s příchodem Web 3.0 a 

umělé inteligence? V jižních Čechách jsou již otevřené bezobslužné prodejny, jak fungují? Je možné tyto 

technologie využít i pro další služby v regionech? O tom více s podnikatelem Jaromírem Poláškem a Markem 

Šípem ze společnosti ArrowSys, která v Česku představila první bezobslužné prodejny Contio. 

 

Jaká je udržitelnost cestovního ruchu jako jednoho z mála průmyslů životaschopných v příhraničí? O 

udržitelnosti, mýtech v oblasti zasněžování, případové studii Lipno nad Vltavou a obecném pohledu Asociace 

horských středisek České republiky (AHS ČR), bude hovořit mimo jiné i ředitel AHS ČR Libor Knot. 

 

„Covid-19, tornádo na Moravě, požár v Českém Švýcarsku. Poslední roky přišly s řadou neočekávaných situací, 

na které nikdo z nás nebyl připraven“, přibližuje další téma Tomáš Polanský z JCCR. „Mezi tématy proto nebude 

chybět krizový management v turismu, kde budou diskutovat nejpovolanější přímo z krizových štábů. Na diskuzi 

opět naváže workshop, kde by mělo vzniknout desatero řízení krizového managementu v tomto odvětví.“ 

 

Do půlky března nabízí JCCR zvýhodněné vstupné 1 490 Kč, které zahrnuje vstup na oba dny konference, 

občerstvení, parkování, volnou jízdenku do MHD, a vstup zdarma do krajem zřizovaných organizací a 

Návštěvnického centra Budějovického Budvaru po oba dny konání konference. Pro účastníky konference je 

navíc připraveno zvýhodněné ubytování, které je možné získat v Českých Budějovicích se slevou 15 %. Veškeré 

informace jsou dostupné na www.travelcon.cz. 

 

Spolupořadatelem letošního ročníku je již tradičně Destinační společnost Českobudějovicko-Hlubocko, hlavním 

partnerem agentura cestovního ruchu CzechTourism a hlavním mediálním partnerem je v tomto roce COT group. 

 

Akce Travelcon se koná pod záštitou místopředsedy vlády ČR pro digitalizaci a ministra pro místní rozvoj Ivana 

Bartoše, hejtmana Jihočeského kraje Martina Kuby, 1. náměstka Jihočeského kraje Františka Talíře a primátorky 

statutárního města České Budějovice Dagmar Škodové Parmové. 

 

 
 

 

 

Zprávy  
Rádio ZET | 10.03.2023 | Zpráva: 1 | Poslechovost pořadu: 0  

Beey,  

Pořad byl automaticky přepsán aplikací Beey (www.beey.io). 

 

MLUVČÍ  

Česká republika nezrealizovala doporučení Evropské komise proti rasismu a netoleranci z roku 2020, která ji 

vyzývala, aby vymýtila segregaci romských dětí ve školách. Organizace, která je orgánem pro sledování lidských 

práv Rady Evropy, to uvedla v dnes zveřejněné hodnotící zprávě. Organizace v roce 2020. Také České republice 

doporučila, aby vytvořila národní strategii s cílem vypořádat se s nesnášenlivostí vůči lidem z komunity LGBT a 

jejich diskriminaci. To Česko podle organizace provedlo jen částečně. Velká lyžařská střediska v České republice 

mají předposledním týdnem jarních prázdnin stále velmi dobré podmínky naproti. Tomu v níže položených 

místech se situaci kvůli oteplení zhoršuje. Ředitel asociace horských středisek Libor knot k tomu ve vysílání rádia 

z. Řekl, že je teď ideální čas pro lyžovačku. 

 

Březen je velmi dobrý, obecně měsíc pro návštěvu horských středisek. Ne, nadarmo, teď čas. Agentura 

czechtouris spouští kampaň březnové hory, která má za cíl prostě informovat vlastně o tom, že na většině míst 

se ještě velmi dobře lyžuje, ta zásoba sněhu technického vydrží hodně a pokud bude sluníčko a mrazivo, jako že 

to v určitých fázích tak vypadá, tak je to ještě dobrý nápad, protože je méně lidí, jsou i slevy, takže určitě ta 
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sezóna nekončí, bude minimálně do konce března. Některé střediska pojedou i o Velikonocích. 

 

Karlovarský kraj chce letos opravit most u města Přebuz na Sokolovsku. Počtem obyvatel nejmenší republice na, 

jeho rekonstrukci peníze nemá. Most je ale důležitý pro turistiku v Krušných horách. Karlovarský kraj proto 

přislíbil, že ho opraví z vlastních peněz. Hotovo chce mít už letos, jak řekl hejtman Karlovarského kraje Petr 

Kulhánek. 

 

Jedná se o most, který není velikostí důležitý, ale je významem, protože přemostťuje Rolavu v oblasti rolavského 

prameniště Chaloupek u Přebuzi a je to zásadní spojnice na turistické trase, ať už je to v létě pro turisty a cyklisty 

v zimě pro, běžkaře, je v havarijním stavu. My jsme dlouho připravovali projektovou dokumentaci, teď jsme 

vyhlásili výběrové řízení na zhotovitele. 

 

Kulhánek. Předpokládaná cena opravy mostu u města Přebuz je 5,5 milionu korun. Karlovarský kraj by chtěl 

vybrat dodavatele už v průběhu jara tak, aby se s pracemi mohl začít hned na začátku stavební sezóny a most 

byl opravený před zimní sezó.Radek Faksa přispěl v NHL dvěma góly ke kanonádě hokejistů Dallasu, kteří 

zvítězili v Buffalu 10. 4 Bostonu. Nestačily dva body Pastrňáka a podlehl doma Edmontonu 23. Jakub Vrána 

skóroval poprvé od výměny z Detroitu a vítěznou trefou pomohl Saint loui k výhře 42 nad San José. Za poražené 

dal jednu branku Tomáš Hartl. Martin Nečas připravil jediný gól Caroliny, která zdolala p Filadelfii 10. 
 

 

 

Zprávy  
Rádio ZET | 10.03.2023 | Zpráva: 1 | Poslechovost pořadu: 0  

Beey,  

Pořad byl automaticky přepsán aplikací Beey (www.beey.io). 

 

MLUVČÍ  

Novým ministrem životního prostředí je místopředseda KDU-ČSL Petr Hladík. Den po své inauguraci ho 

jmenoval nový český prezident Petr Pavel. 

 

Končit tak poměrně dlouhé období různých dohad a výhrad a. Jsem rád, že i z toho, co jsem měl možnost si já 

sám zjistit, tak prázdných a ukončit tak období, kdy ministerstvo životního prostředí bylo řízeno panem 

vicepremiérem. Uvolnit mu tak ruce k tomu, aby se mohl plnohodnotně věnovat své práci a zároveň vám, který 

jste na ministerstvu působil, abyste tam mohl působit plnohodnotně v roli ministra. 

 

Předchozí prezident Miloš Zeman jmenování Petra hladítka začátkem roku odmítl. Velká lyžařská střediska v 

České republice mají před posledním týdnem jarních prázdnin. Stála velmi dobré podmínky naproti tomu v, níž 

položených místech se situace kvůli oteplení zhoršila. Ředitel asociace horských středisek Libor knot k tomu ve 

vysílání rádia zad řekl, že je teď ideální čas pro lyžovačku. 

 

Březen je velmi dobrý. Obecně měsíc pro návštěv horský středisek. Ne nadarmo. Teď agentura czechtouris 

spouští kampaň březnové hory, která má za cíl prostě informovat vlastně o tom, že na většině míst se ještě velmi 

dobře lyžuje, ta zásoba, sněhu technického vydrží hodně a pokud bude sluníčko a mrazivo, jako že to v určitých 

fázích tak vypadá, tak je to ještě dobrý nápad, protože je méně lidí, jsou i slevy, takže určitě ta sezóna nekončí. 

Bude minimálně do konce března, některé střediska pojedou i o Velikonocích a. 

 

Zatímco v nížinách a středních polohách bude hodně pršet na, horách nasněží, už teď leží na svazích našich 

nejvyšších hor od 20 do 80 čísel sněhu, nejčastěji funguje 95 % všech českých. 

 

Areálů. 
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Do dvou let vláda podpoří celkem 200 000 fotovoltaických zařízeních na střechách, dvojnásobek oproti cíli. V 

programovém prohlášení na brífinku po uvedení nového ministra životního prostředí Petra Hladíka Do funkce to 

řekl premiér Petr Fiala. Hladík považuje za klíčové mimo jiné pomoct obcím a městům s apli aplikace MEDDIky. 

 

My jsme na cestě k moderní bezemisní energetice, ta cesta pro Českou republiku jednoznačně je cestou jádra a 

cestou obnovitelných zdrojů na, tom vláda dál bude pracovat a máme ty strategie k tomu, jakým způsobem toho 

dosáhnout. 

 

Hladík taky zmínil ochranu půdy, míní, že logistických a velkých nákupních center je už v České republice dost a 

neměly by se stavět na nejhodnotnějších půdách. Dohodly na obnovení diplomatických vztahů, ty přerušily v roce 

2016. Podle světových tiskových agentur to oznámily Teherán po jednání zástupců obou zemí v Pekingu Rijád 

se k. Tomu zatím ale nevyjád.Fotbalisti Slavie v semifinále domácího poháru vyzvou v pražském derby v Edenu 

vršovického souseda Bohemians. 1905 v. Druhém zápase finalista minulého ročníku MOL Cupu Sparta, přivítá 

České Budějovice. Rozhodl o tom dnešní Los v sídle FAČR na Strahově. Oficiálním termínem semifinále je 

středa 5. dubna. Lídr prvoligové tabulky Slavia ve čtvrtfinále doma porazila druholigový Vyškov 40 Bohemians 

zvítězili. 21 na hřišti obhájce trofeje Slovácka Sparta až po penaltovém rozstřelu vyhrála v Liberci a České 

Budějovice zdolaly zbrojovku Brno 21. 
 

 

 

Ráno na Rádiu Z  
Rádio ZET | 10.03.2023 | Zpráva: 1 | Poslechovost pořadu: 0  

Beey,  

Pořad byl automaticky přepsán aplikací Beey (www.beey.io). 

 

MLUVČÍ  

Stanovisko ke sporné vládní předloze o snížení červnové valorizace důchodů sdělí nový prezident Petr Pavel po 

jednání se zástupci opozičního hnutí ANO s, nimiž se setká příští týden ve středu. Pavel to řekl v rozhovoru pro 

Českou televizi. Stovky radnic, škol a dalších institucí v Česku dnes vyvěsí tibetskou vlajku k připomenutí 64 let 

od protičínského povstání v Tibetu. Jedním z míst, kde vlajka za vlaje, bude opět sněmovna v. Sobotu se už 

tradičně objeví taky na Sněžce v Krkonoších. Zastupitelé Moravskoslezského kraje se dnes sejdou poprvé od 

chvíle, kdy hejtman Ivo Vondrák zvolen za ANO oznámil svůj odchod z hnutí. Reagoval tak na situaci, které čelil 

poté, co ve druhém kole prezidentské volby otevřeně podpořil kandidáta Petra Pavla na. Úkor šéfa hnutí Andreje 

Babiše o. Případném odvolání Vondráka z funkce by se dnes jednat nemělo. 

 

A je to tady. Právě jsme odstartovali, máme pátek, 10. března 2023 svátek. Dnes slaví Viktorie a. Teď pět minut 

po půl sedmé vám nemůžu popřát nic jiného než. Krásné dobré ráno. Česko má nového prezidenta. Včera po 

inauguraci se jím stal gen. Petr Pavel. To není nic nového. Nicméně jak to probíhalo? Všechno také, to si 

shrneme už za malou chvíli tady v našem dnešním ranním vysílání. Ještě předtím si ale také něco zahrajeme. 

Konkrétně nabízím Train a Drive byy. 

pátek, před námi, je tedy víkend a je to jeden z posledních i, když ne zdaleka poslední víkend, kdy je možné 

vyrazit i v Česku na lyže v. Této zimě velká lyžařská střediska mají před posledním týdnem jarních prázdnin ještě 

velmi dobré podmínky, ovšem v níže položených místech už se situace kvůli oteplení zhoršila na. Podrobnosti 

jsem se ve včerejším odpoledním vysílání zeptal ředitele asociace horských středisek Libora Knota a zajímal 

jsem se o to, jestli tedy o tomto víkendu opravdu můžeme vyrazit na. 

 

Lyže já. Myslím, že je to všechno o počasí, ale určitě březen je velmi dobrý. Obecně měsíc pro návštěv horský 

středisek. Ne. Nadarmo teď český agentura czechtourim spouští kampaň březnové hory, která má za cíl prostě 

informovat vlastně o tom, že na většině míst se ještě velmi dobře lyžuje. Ta zásoba sněhu technického vydrží 



13/40   © 2023 NEWTON Media | www.newtonmedia.eu |  

hodně a, pokud bude sluníčko a mrazivo, jako že to v určitých fázích tak vypadá, tak je to ještě dobrý nápad, 

protože je méně lidí, jsou i slevy, takže určitě ta sezóna nekončí, bude minimálně do konce března, některé 

střediska pojedou i o Velikonocích. 

 

No a zasněžuje se ještě, nebo to už teď. Takto téměř v půlce března se nevyplatí. 

 

Ty zásoby technického sněhu jsou dostatečné i, když samozřejmě s pokračujícím jarem se tenčí teď v tuhle chvíli 

je průměru v na na těch sjezdovkách nějakých 40-60 cm sněhu, někde mají i k 100 cm. Je to individuální. Tak, 

jak jste řekl na začátku, ty níže položená střediska, která nemají třeba takový technický výkon zasněžování, tam 

už se ty podmínky budou postupně zhoršovat, ale zasněžovat v, tuhle chvíli už si myslím, že bude málokdo. 

 

A dokdy myslíte, že by se mohlo lyžovat letos. 

 

Já? Myslím, že ta střední střediska budou chtít využít celý březen, kde mám pocit, víkend končí 2. dubnem, ale ta 

mnohá větší určitě budou chtít udržet provoz až, včetně Velikonoc, které jsou zhruba v polovině dubna. 

 

Takže ještě na Velikonoce se bude někde jezdit. Myslíte. 

 

Já? Myslím, že určitě, protože všechno je to samozřejmě o počasí, ale i v tom výhledu na dalších 14 dní, byť to 

teda kolís, tak v noci jsou teplotyy na horách minusové, což pro tu kondici těch sjezdových tratí je zásadní, takže 

myslím si, že sezóna ještě kus před námi. 

 

No a co běžecké stopy, jak jsou na tom ty. 

 

Teď v posledních dnech napadlo třeba tady na horách Krkonoších 25, 35 cm sněhu na, hřebenech možná ještě 

víc. Takže tam ta vysoká nadmořská výška tomu určitě bude nahrávat. Poměrně ostrý zlom byl v tom, že dole 

tady v podhůří napadlo třeba strašně málo, dva, 3 cm, ale o 10 km dál už to bylo velmi znát a takhle si myslím, že 

to bude i s těmi běžeckými trasami, čili ve vyšších polohách určitě bude k dispozici teď na běž na běžecké 

lyžování. 

 

No a jak vlastně jsou lyžařská střediska obsazená, mají lidé o lyžování zájem, anebo třeba po těch dvou 

covidových letech zlenivělý a už jich tolik. 

 

Nejezdí. 

 

Já, myslím, že naopak ten zájem pořád je, je obrovský, pokud vyjde samozřejmě a a možnosti typu třeba 

prázdniny dětí, jarní prázdniny a podobně, tak ta obsazenost je pořád vysoká. Čili chuť jet na hory za čerstvým 

vzduchem, zasportovat si je velká. Měsíc, únor to ukázal, kdy jednak byl dostatek sněhu, byla i ve většině 

příznivé počasí, takže ta návštěvnost byla velmi dobrá, srovnatelná určitě s těmi nejsilnějšími lety, bohužel se 

samozřejmě musíme potýkat s těmi výkyvy počasí, ať už v lednu, anebo teď nějaké 23 dny vždycky, které přijdou 

i v březnu, ale to je standardní v, dnešní době s tím musí každý počítat a je to prostě součást toho pobytu venku 

a myslím, že teď samozřejmě ta návštěvnost už trošku klesá s tím březnem, ale že zájem o hory určitě přetrvává. 

 

No a změnilo se třeba nějak chováním lidí. Jsou možná na jednu stranu vděčnější, když po dvou letech můžou 

zase lyžovat nebo naopak třeba, řekněme, odrzlejší a víc riskují nebo se to nezměnilo. 

 

To bych neřekl, že to měnilo. Mají zájem přijet na hory já. Myslím, že je to podobné. Tam spíš hraje roli takové to, 

že loni postcovidová doba si ještě netroufali. Třeba jezdit do zahraničí, letos pozorujeme, že o jarních 

prázdninách nějaký trošku větší díl jel do zahraničí na. Druhou stranu je tady zase pozitivní trend v tom, že české 

návštěvnictvo podrželo nejenom obecně cestovní ruch a dejme tomu hotely, tak i lyžařská střediska, kde je to 

přes 80 % návštěvnosti, tvoří tuzemští návštěvníci. Takže myslím, že v tomto ohledu tam nedošlo k nějakým 
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zásadnějším změnám. 

 

To byl šéf asociace horských středisek Libor knot ve vysílání rádia z, který nás pozval na víkendovou lyžovačku. 

Za šest minut bude už sedm hodin v sedm hodin další zprávy, přeji vám krásné páteční ráno s rádiem z a. Teď 

altravox.Za pět minut bude už sedm hodin, pátek, 10. března a. Vy posloucháte rádio zet. Studenti univerzit v 

Pardubicích a Hradci Králové se dnes střetnou v derby v Esku sportu. Takže to asi nebude tak rizikový zápas 

jako ve fotbale nebo v hokeji. Když proti sobě nastupují pardubičáci a Hradečáci. Ve virtuálním prostředí 

oblíbených počítačových her, jako je her Stone, potom count Strike a Lee of led legends se, setkají celkem už 

potřetí v těch uplynulých ročnících to bylo Kvůli covidu teď budou mít lidé možnost se na to zápolení přijít podívat 

i naživo. Za chvíli v sedm další zprávy a pak zamíříme do Číny. Protože tam si zvolili staronového. 
 

 

 

Aqualand Moravia chystá speciální program po celé jarní prázdniny URL  
brnenskadrbna.cz | 10.03.2023 | Rubrika: Společnost  

Aqualand Moravia chystá pro rodiny s dětmi speciální program během jarních prázdnin. Ty v Jihomoravském 

kraji startují v pondělí 13. března 2023. Těšit se mohou na aktivní program pod vedením animátorů. V provozu 

bude také nový dětský bazén s hravým parkem Tutti Frutti, jehož název vymyslely samy děti. Na jaře budou v 

provozu také tři nové atrakce pro děti. Celá novinka vyšla jihomoravský aquapark pod Pálavou na 15 milionů 

korun. A pro aquapark jej na míru navrhla kanadská firma, jež je i autorem tobogánu, který jezdí do kopce – High 

Five. 

 

S jarními prázdninami rodiny vymýšlejí program pro děti. Zvyšující se náklady českých rodin je však nutí šetřit. 

Častým cílem během jarních prázdnin bývají hory. Podle Asociace horských středisek ČR (AHS ČR) si však Češi 

připlatí ve srovnání s loňskou sezónou až o 15 procent. Aqualand Moravia proto připravuje speciální jarní 

prázdniny pod Pálavou s programem, který děti zabaví od rána do večera.  

„Speciální animátorský program, který poběží po celý den, startujeme už 11. března a potrvá do 19. března. Děti 

i dospělí se mohou těšit na hravé animace, vodní tance i cvičení. Lákadlem zůstávají i tobogány ve vnitřní části 

aquaparku, takže zábavu nepokazí ani nepříznivé počasí. V provozu bude také naše dětská novinka, a to nový 

bazén s vodním parkem Tutti Frutti. Název vymyslely samy děti. Během jarních prázdnin budou připraveny i naši 

mistři slideři, kteří děti doprovodí na atrakce. Rodiče jim je mohou svěřit,“ popisuje marketingový manažer 

Aqualandu Moravia Tomáš Svoboda. Aquapark otevře brány návštěvníkům každý den od 10:00 hodin, zavírá 

pak ve 21:00 hodin. Celodenní vstupné za dospělého návštěvníka vyjde v akční nabídce na 449 korun, pro děti 

starší šesti let na 199 korun. Děti do 6 let mají vstup zdarma.  

V dubnu se k novému bazénu Tutti Frutti přidají i tři nové atrakce. Jejich autorem bude kanadská firma, která stojí 

i za venkovním tobogánem High Five, za který Aqualand Moravia získal cenu. Jihomoravský aquapark je podle 

čerstvě vydaného žebříčku Kirmes Park 5. nejnavštěvovanějším aquaparkem v celé Evropě.  

„Nový dětský bazén se třemi atrakcemi nás vyšel na 15 milionů korun. Cílem bylo nabídnout rodinám s menšími 

dětmi ještě větší vyžití. Stále tvoří přes polovinu naší návštěvnosti. Atrakce budou v provozu od dubna. 

Dvojskluzavka pro děti bude od 91 centimetrů a další dva tobogány od 102 centimetrů, zajezdí si na nich tak už 

děti předškolního věku. Nově jsme vybudovali i speciální protiskluzovou podlahu, která děti zaujme i svým 

barevným vzhledem, především však jejím bezpečím,“ doplňuje ředitel Aqualandu Moravia Petr Pavlacký. 

O Aqualandu Moravia Aqualand Moravia je nejmodernějším a největším aquaparkem v České republice. Podle 

aktuálního žebříčku agentury CzechTourism je nejnavštěvovanějším turistickým místem v Jihomoravském kraji. V 

rámci celého Česka se řadí na jedenácté místo. Během běžného provozu aquapark navštíví ročně zhruba 800 

tisíc lidí, polovinu návštěvnosti tvoří rodiny s dětmi. Děti i dospělí se mohou vyřádit až na 28 vnitřních a 

venkovních tobogánech a skluzavkách s celkovou délkou téměř 2 km. Venkovní vodní atrakce Abyss a 

Boomerango určené až pro 3místné rafty si mohou v letních měsících návštěvníci vyzkoušet v rámci České 

republiky pouze v Aqualandu Moravia, jde o unikátní atrakce v celé střední Evropě. Novinkou je také rozšířený 

letní areál s klidnou řekou, dětským vodním světem a atrakcí High Five, která jede i do kopce. Nejbližší tobogán 

https://brnenska.drbna.cz/zpravy/spolecnost/26747-aqualand-moravia-chysta-specialni-program-po-cele-jarni-prazdniny.html
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tohoto typu se nachází na Kanárských ostrovech. K dispozici jsou, kromě jiných, i oblíbené celoročně otevřené 

tobogány U-Wave, Supercrater, Wild River nebo YellowCrash. Dětem jsou určené dětské bazény a skluzavky, 

užijí si také v bazénu s atrakcemi, kde mají k dispozici skákadla, šplhací sítě nad vodou, bublinkovače nebo 

chrliče. Aqualand Moravia nabízí celkem 16 bazénů s vodní plochou 3000 m2, některé s využitím vody z 

místního termálního vrtu, rozsáhlou wellness zónu Forum Romanum a nově vybudovanou wellness zónu Pálava, 

Imperium Restaurant a Coffeeland. Součástí je také pár kroků vzdálený hotel Aqualand Inn. V roce 2022 

Aqualand Moravia zprovoznil také Nafouknutý svět s 10 atrakcemi.  
 

 

 

Ráno na Rádiu Z  
Rádio ZET | 10.03.2023 | Zpráva: 1 | Poslechovost pořadu: 0  

Beey,  

Pořad byl automaticky přepsán aplikací Beey (www.beey.io). 

 

MLUVČÍ  

Německá policie na místě střelby v Hamburku zřejmě našla tělo pachatele. Postoj ke snížení valorizace důchodů 

sdělí Pavel po schůzce se zástupci ANO. Britský premiér Sunak jede za prezidentem Macronem. Chtějí mluvit i o 

migraci a. Bude oblačno až zataženo s, občasným deštěm teploty do 15. 

 

°C v. 

 

Kostele svědků v zemřelo několik lidí a německá policie na místě střelby zřejmě našla i tělo pachatele. Počet 

obětí činu ale stále oficiálně policie neupřesnila. Německá média píší o nejméně šesti mrtvých, kteří podlehli 

střelným zraněním, další lidé jsou zraněni. Policejní zdroje mluví o činu v amoku. Útok se odehrál kolem 

jedenadvacáté hodiny ve dvoupatrové budově ve čtvrti alsterdorf se od centra druhého největšího německého 

města.Stanovisko ke sporné vládní předloze o snížené červnové valorizaci důchodu sdělí nový prezident Petr 

Pavel po jednání se zástupci opozičního hnutí ANO s, nimiž se setká příští týden ve středu. Pavel to řekl v 

rozhovoru pro Českou televizi. Penzijní novelu schválili dolní i horní parlamentní komora k tomu, aby vstoupila v 

účinnost, ji musí podepsat prezident na. Otázku, zda je už rozhodnutý, Pavel odpověděl, že je tolik naprosto 

legitimních výhrad, že rozhodnutí nemůže být 100, 0, ale prostě bude to někde kolem té padesátky. Velká 

lyžařská střediska v Česku mají před posledním týdnem jarních prázdnin stále velmi dobré podmínky. Podle 

provozovatelů by je neměla ohrozit ani obleva a předpokládají, že minimálně do konce března udrží areály v 

provozu naproti. Tomu v, níže položených místech se situace kvůli oteplení zhoršila v. Některých malých 

centrech se vleky podle zjištění tiskové kanceláře už i zastavily sníh. Odtává také v běžeckých stopách, ve 

vyšších polohách jsou ale sjízdné o. Situaci na horách mluvil ve vysílání rádia zet ředitel asociace horských 

středisek. 

 

Libor knot na. Většině míst se ještě velmi dobře lyžujete, zásoba sněhu technického vydrží hodně a, pokud bude 

sluníčko a mrazivo, jako že to v určitých fázích tak vypadá, tak je to ještě dobrý nápad, protože je méně lidí, jsou i 

slevy, takže určitě ta sezóna nekončí. Bude minimálně do konce března. Některé střediska pojedou i o. 

 

Francouzský prezident Emmanuel Macron dnes v Paříži přijme britského premiéra Rishiho Sunaka. Jednat mají 

mimo jiné o sporných otázkách, které v posledních letech kalily vzájemné vztahy, tedy například o migraci nebo 

pravidlech rybolovu. Očekává se, že oba politici stvrdí sbližování Paříže a Londýna, které v poslední době 

urychlila nová dohoda Británií a Evropskou unií o změnách v dohodě o. 

 

Brexitu z. 

 

Hokejisté Třince zdolali Litvínov i ve druhém utkání play o extraligy, tentokrát 54 v. Prodloužení série. Hraná na 
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tři výhry pokračuje v sobotu v Litvínově. Zápas zhodnotil trenér Třince Zdeněk moták. 

 

Strašně hodně vyloučených a zbytečný, vyloučený na naší straně a, to ovlivnilo průběh utkání. Samozřejmě, ale 

my jsme si řekli prostě, že zatím půjdeme a prostě budeme bojovat, nebudeme dřít a byli jsme odměněni druhým 

bodem, ale nic to neznamená. 

 

Krásné dobré ráno, máme sedm minut po sedmé hodině a jak už jsem před chvílí avizoval, tak se budeme bavit 

o novém, no, novém staronovém čínském prezidentovi. Parlament totiž znovu zvolil si Ťin pchinga. Půjde už o 

jeho třetí pětileté funkční období. Podle AP možná u moci zůstane doživotně. Další podrobnosti přidá za chvíli 

Martin Šubrt. Je pátek, 10. března 2023. Viktorie dneska slaví svůj svátek. Tak milé Viktorky nejen k vám, vám, 

které jste u splavu. Přejeme tedy všechno nejlepší k svátku a posíláme. 

 

Minut po sedmé hodině, krásné páteční ráno. Je 10. března 2023. Zatímco u nás v Česku máme takový zvyk, že 

po dvou volebních obdobích prezidenti odcházejí a musíme řešit, kdo toho prezidenta nahradí. Pravda, u 

Václava Havla, tam jsme měli tři volební období, protože došlo k rozpadu Československa. Tak třeba v Číně, 

tam, když se prostě prezident osvědčí v prvnímu období, tak ho dají do druhého, pak třeba do třetího, no a 

nakonec by ho mohli třeba si nechat doživotně. Čínský parlament jednomyslně zvolil dosavadního prezidenta si 

Ťin pchinga opět prezidentem. Znamená to tedy, že bude pokračovat ve třetím, pětiletém období. Téma teď 

proberu s kolegou Martinem Schubertem, krásné ráno, hezké ráno. Tak čím to, že tedy třetí období bude vlastně 

vládnout prezident. Nemají v Číně tu podmínku, že dvakrát a dost donedávna ještě měli. Podle dříve platných 

pravidel by letos úřadu hlavy státu musel skončit. Prezidentem je si Ťin pching od března 2013. v čele 

komunistické strany Číny stojí dokonce od listopadu 2012. Jenže parlament v roce 2018 z ústavy vyškrtl klauzuli 

omezující výkon funkce. Na dva po sobě jdoucí mandáty si tedy může teoreticky vládnout neomezeně dlouho a 

podle agentury AP je dokonce možné, že devětašedesátiletý politik u moci zůstane doživotně. Agentura Reuters 

ho dokonce označuje za nejmocnějšího vůdce asijské velmoci od zakladatele komunistické Číny Mao Cetunga. 

No a kolik delegátů vlastně hlasovalo? To, aby si Ťin pching byl potřetí prezidenta 2952. Nikdo nebyl proti. 

Parlament Sia zvolil taky za vrchního velitele čínské lidové osvobozenecké armády. Tady jen připomenu, že už 

loni v říjnu si zajistil třetí pětileté funkční období jako generální tajemník komunistické strany. No a kdo se stal 

čínským viceprezidentem o? Rok mladší Chang Čeng, který byl v minulosti starostou mnohamilionové Šanghaje 

a do loňska taky členem politbyra. Jeho pozice je ale v Číně spíše symbolická. Každopádně letošní týdenní 

zasedání parlamentu se koná v problematické době a, to jak pro Čínu, tak pro prezidenta. Je to tak si Ťin. Pching 

po protivládních protestech v prosinci po třech letech náhle ukončil přísná opatření proti šíření koronaviru, což si 

podle západních pozorovatelů vyžádalo mnoho obětí. Politika nulové tolerance, která držela miliony lidí doma, 

předtím frustrovala, řadu obyvatel a zároveň brzdila čínskou ekonomiku. Růst čínského hrubého domácího 

produktu v roce 2022 meziročně zpomalil na tři procenta. Říká kolega Martin Šubrt. Martine, díky a na slyšenou. 

Hezké ráno. Máme 7 hodin, 12 minut za tři minuty, ve čtvrt na osm. Nabídnu rádiu z, z, další zprávy, pak 

komentář E15. Ten se bude věnovat české národní bance a jejímu guvernérovi a potom už nás čeká pohled do 

dnešních novin. Toto byly tedy informace z Číny. Tam bude v třetím funkčním období stále prezidentem si Ťin 

pching přeji vám krásné páteční ráno. 

 

Německá policie na místě střelby v budově svědků Jehovových v Hamburku zřejmě našla tělo pachatele. Počet 

obětích činu stále oficiálně neupřesnila. Ve Francii ve čtvrtek pokračovala vlna stávek a demonstrací, které 

narušily například dopravu na železnici, provoz na letištích nebo dodávky paliv. Proti vládnímu návrhu důchodové 

reformy ve čtvrtek protestovali taky mladí lidé a studenti. Čínský parlament dnes jednomyslně prezidentem zvolil 

dosavadní hlavu státu si Ťin pchinga a, to na bezprecedentní třetí pětileté funkční období. 

 

Čtvrté na osm stále. Posloucháte rádio zet v pátek, 10. března, kdy svátek slaví Viktorie. Dnešní komentář pro e 

patnáct5 napsal komentátor Reflexu Pavel Páral a ten komentář se věnuje šéfovi České národní banky a jeho 

bezpečnostní prověrce. Název je michlova hra o korunu a státní dluh čte Ondřej Albrecht. 

 

Miloš Zeman v posledním prezidentském rozhovoru pohovořil o noci dlouhých nožů v. Uvozovkách, která zřejmě 
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čeká českou národní banku po nástupu nové hlavy státu narážel na. Skutečnost, že jím loni jmenovaný guvernér 

Aleš Michl zatím nezískal bezpečnostní prověrku na stupeň přísně tajné a začalo se spekulovat o jeho možném 

odvolání. Termín devíti měsíců přerušených nouzovým stavem definitivně vyprší až na konci března, ale Národní 

bezpečnostní úřad většinou stihne prověření mnohem rychleji. Finanční trhy tyto spekulace nechávají klidnými, 

ale to platí zatím. Pokud nastane nějaký boj mezi novým prezidentem a Českou národní bankou, situace se 

může rychle změnit. Nejhorší na zpochybnění bezpečnostní způsobilosti guvernéra je to, že veřejnost neví o, co 

vlastně jde a dost pravděpodobně se to nikdy ani nedozví. Národní bezpečnostní úřad nesděluje důvody udělení 

nebo neudělení prověrky ani dotyčnému, natož aby je mohl zveřejnit i. Dotčená osoba se k nějakým informacím 

dostane jen soudní cestou. Veřejnost. Nikdy. Proto může Zeman teď mluvit o noci dlouhých nožů, tedy o 

vyřizování účtů s lidmi s, nimiž měl něco společného. Je skutečností, že na prověřování lidí, kteří žádají o 

prověrku se, kromě NBÚ docela významně podílí také Bezpečnostní informační služba a. Mezi bývalým 

prezidentem a touto službou hoří několik posledních let ostrý konflikt, který vyvřel na povrch v souvislosti s 

vyšetřováním výbuchu v muničním skladě ve Vrběticích z, něhož kontrarozvědka obvinila ruské agenty. Zeman 

tajnou službu vzápětí označil za čučkaře. Tajná zpráva BIS v, níž prezidentská kancelář dostala příslušné 

informace s předstihem se, někde toulala po prezidentské kanceláři a nakonec byla nezákonně skartována. 

Vzniklo dokonce podezření, že její obsah se snad dostal do ruských rukou. Zeman potom zase obvinil BISku z 

nezákonných odposlechů své vlastní osoby i BIS. Momentálně zřejmě považuje nejbližší spolupracovníky, 

bývalého prezidenta za bezpečnostní riziko a každý kontakt s nimi je evidován. Je celkem nepravděpodobné, že 

by se uchazeči o jmenování do bankovní rady a o úřad guvernéra s prezidentovými spolupracovníky nikdy 

nesetkali a. Zrovna u Aleše Michla se hovořilo o tom, že na jeho výběru se podílel významně Vladimír Kruliš, 

hradní protokolář a jeden z klíčových prezidentových mužů o. Něm nikdo nic špatného neslyšel, ale čert ví, co si 

o něm myslí. BIS. 

 

To byl komentář E15 z pera komentátora Reflexu Pavla Párala. Jmenoval se michlova hra o korunu a státní dluh 

četl Ondřej Albrecht stále. Posloucháte.Tohoto týdne. Ti, kteří nemusí o víkendu pracovat, anebo nejsou 

workoholici, tak z toho určitě budou mít radost. No a, pokud workoholiky jste, tak si určitě najdete o víkendu i 

nějakou práci a budete třeba vytvářet nějaké nové hodnoty, jaké? Tak třeba můžete si přečíst noviny, ne, noviny 

jsme si přečetli za vás a teď vám řekneme, co se píše. 

 

Má právě o vytváření různých hodnot se píše třeba v dnešních novinách, které už velmi pečlivě pročetla kolegyně 

Hana Vítková. Hani, hezké ráno, hezké ráno. Tak začneš. Ano. 

 

Česko jako jeden tým, sebevědomé, inovativní solidární s vizí a, hodnotami, to je scénář, který si připravil nový 

prezident Petr Pavel. Píšou to Lidové. 

 

Noviny o složení. Slibu nového prezidenta píše také Mladá fronta DNES. Ta zmiňuje, že ve svém prvním projevu 

slíbil v podstatě to samé, co jeho předchůdce Miloš Zeman, tedy to, že bude prezidentem všech i, těch, kteří ho 

nevolili zklamaný. 

 

Po prezidentském projevu odcházel Andrej Babiš, prý očekával něco jiného a jeho řeč vnímal jako 

neuspokojivou. To se dozvíte v. 

 

Právu o osobním vzkazu krále Karla třetího novému prezidentovi Petru Pavlovi, píše na titulní straně deník Blesk 

na. Několika stranách také popisuje, kdo se včera na Pražském hradě radoval a kdo se naopak mračil a. Také se 

dočtete, že Petr, Pavel a Miloš Zeman s manželkami poobědvali svíčkovou. 

 

Hospodářské noviny informují o tom, že stát chystá masivní výstavu nových jaderných bloků. Ani tyto ambiciózní 

plány prý nemusí zajistit Česku dostatek energie po odchodu uhlí. 
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O svíč. Dál o svíčkové o, energiích o, všem možném. To bylo dnes ani díky. Rádo se bude půl a v půl na rádiu 

zet, to bude něco, to přijdou. 
 

 

 

Odpoledne na Rádiu Z  
Rádio ZET | 10.03.2023 | Zpráva: 1 | Poslechovost pořadu: 0  

Beey,  

Pořad byl automaticky přepsán aplikací Beey (www.beey.io). 

 

 

 

Podle hamburského policejního šéfa střelec nesledoval teroristické ani politické motivy, vyloučeno ale není, že 

měl psychické problémy. Hamburský policejní šéf Ralf Martin Majer řekl, že střelec, kterým byl pětatřicetiletý 

Němec původem z Bavorska, choval ke svědkům Jehovovým jako jejich bývalý člen značnou nenávist o. 

Střeleckém útoku policisté, zástupci města a prokuratura momentálně mluví jako o činu zuřivosti. Policisté také 

zřídili internetový portál, kde lidé můžou ukládat fotografie nebo videa, která se týkají toho zločinu pro. Přeživší a 

jejich příbuzné pak úřady zpřístupnili hned několik krizových linek. 

 

Připomeň ještě, co se vlastně včera v Hamburku odehrálo. 

 

Podle toho, co víme se, útok v modlitebně ve čtvrti alsterdorf odehrál včera kolem deváté hodiny večerní, což 

bylo asi dvě hodiny po začátku setkání komunity na. Místě zasahovala velmi rychle i speciální jednotka, budovu 

prohledali pyrotechnici, okolí sledoval policejní vrtulník s termokamerou. Zásah byl velmi rozsáhlý, protože policie 

zpočátku netušila, jestli byl útočník sám, nebo jestli není na útěku. Později se ukázalo, že se před nimi schoval 

do patra, kde potom podle všeho spáchal sebevraždu z. Budovy pak policisté vyvedli asi 20 lidí, kteří útok 

přečkali bez zranění. Lidé v okolí pak dostávali také na mobilní telefony zprávy o tom, aby se ukryli. Policisté 

uvedli, že ke svědkům Jehovovým jako bývalý člen choval značnou nenávist, jestli si oběti ale vybral náhodně 

nebo cíleně, to zatím neví. Uvedla ale, že to nebyly střelcovy příbuzní. Ještě můžu doplnit, že podle informací 

policie. Útočník, kterého pojmenoval jako Filip f se, do Hamburku přestěhoval z Bavorska. Od loňského prosince 

je veden jako držitel zbraně, konkrétně poloautomatické pistole a, ještě v únoru u něj policie v rámci namátkové 

kontroly zjišťovala, jestli plní všechny potřebné podmínky pro držení zbraně a zdálo se, že spolupracoval a 

nevykazoval žádné psychické problémy, které teď ale každopádně vyšetřovatelé nevylučují. 

 

No a jak zareagovala komunita svědků jahovových, případně další politici. 

 

Na? Webových stránkách napsali svědkové Jehovovi, že náboženská společnost je útokem velmi zasažena 

soucítí jak s rodinami obětí, tak se svědky, kteří můžou mít trauma. Kancléř Olaf Scholz událost na Twitteru 

označil za brutální násilný čin a vyjádřil podporu pozůstalým i záchranářům zasahujícím na místě činu. Soustrast 

pozůstalým ale vyjádřili i další němečtí politici, mimo jiné třeba primátorka Berlína. Kondolence do Hamburku ale 

přichází také ze zahraničí o. Spoluúčasti napsali na Twitteru francouzský prezident Emmanuel Macron nebo i 

český prezident Petr Pavel. Ještě doplním, že svědkové Jehovovi, kteří jsou křesťanským náboženským hnutím s 

vlastním výkladem bible, mají celosvětově kolem členů v, Německu to je kolem 200 000 a některými jsou 

označováni za sektu, což oni sami ale zásadně odmítají. 

 

Kolega Ondra Albrecht shrnul včerejší střelbu v Hamburku. Díky za to, ještě se dnes spojíme. 

 

Ano, těším se do té doby. Dobrý den. 

 

13 hodin 40 minut, za chvíli se podíváme na akci vlajka pro Tibet a připomeneme si události i současnou 
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situaci.Stále posloucháte rádio zet. Dnes, 10. března, je památný den v Tibetu, je to výročí odchodu dalajlámy do 

exilu v roce 1959. Připomíná se ale tajně bez svolení čínských úřadů. Ty totiž dlouhodobě potlačují práva 

Tibeťanů a nejde vlastně jen o Tibeťany a Tibet. Jaká je situace v Tibetu s lidskými právy a v Číně? Tak na to 

jsem se v dnešním ranním vysílání rádia zeptal mluvčí české Amnesty International Lucie Gregorové. 

 

My situaci v Tibetu sledujeme velmi pečlivě už desítky let a ta situace je stále velmi alarmující. Od doby, co si 

Tibet na obsadila, tak jsme svědky brutálního potlačování lidských práv a práv k tibeeťalů, ať už se může jednat o 

násilné prosazování čínské kultury, kdy je zakázán tibetský jazyk. Děti jsou násilně převychovávány, posílány do 

internátu. Tak ale třeba i kriminalizování buddhismu, jakýkoliv zmínek o dalajlám o, kterém jste mluvil. Kdokoliv 

se vymezí, tak často záhadně mizí nebo je uvězněn, jako třeba tibetský mnich linčen na, jehož případ mi 

poukazujeme a. Obecně ty tvrdé restrikce vůči etnickým menšinám, ať už to jsou Tibeťané nebo třeba Ujgurové v 

provincii v provincii sin Ťiang, jsou ze strany Číny velmi znepokojivé. 

 

Na celém světě. Veřejné instituce vyvěšují tibetské vlajky jako symbol solidarity a zároveň protestu proti té čínské 

politice má takové gesto, nějaký smysl, nebo je to opravdu jenom symbolika. 

 

Může se nám zdát, že jde jenom o vlajku, ale to gesto doopravdy velký význam má to z mnoha důvodů, je to 

nějaké gesto pro Tibetu? Stále víme, že jste mapy pro nás nevymizel, ale také pro naše politiky, když chceme, 

aby téma Tibetu diplomaticky řešili na úrovni jak Evropské unie, tak i OSN. Česká republika je nyní v radě pro 

lidská práva OSN, kde to už je místem, které má vliv, kde se ty témata dají odebírat a samozřejmě velký výraz to 

má, význam to má pro Tibet, protože utlačovatel se vždy svoji oběť snaží přesvědčit o tom, že na ní nikomu 

nezáleží a, my tak můžeme Tibetu ukazovat, že my o něm stále víme a stále nám na něm záleží. 

 

No a, nakolik, řekněme, je možná ve stínu toho Tibetu o, kterém se mluví hodně, tak trošku opomíjena nějaká 

další skupina nebo další skupiny. Tady se asi hodí použít to množné číslo, napadají mě třeba Ujgurové. 

 

Ta situace Ujgurů, jak už jsem zmínila v provincii sin Ťiang, je také velmi alarmující a podobně jako vůči 

Tibeťanům se tam Čína snaží o velké tvrdé restrikce. My jsme svědky toho, kdy mizí a. Členové členky ujgurské 

komunity jsou tvrdě, tvrdě perzekuováni a. Je to téma na, které se také snažíme výrazně poukazovat a před 

kterým bychom rozhodně neměli zavírat oči a neměli bychom o ně mlčet. 

 

No a kde jsou teď podle Amnesty International největší problémy s porušováním lidských práv? Když to 

vezmeme globálně, celosvětově. 

 

To je otázky o, které bysme se mohli bavit pravděpodobně hodiny, protože my bohužel skoro na každém nebo 

poté na každém kontinentu a sledujeme nějaké situace, které se týkají porušování lidských práv, ale samozřejmě 

aktuálně nemusíme chodit daleko díky ruské agresi na Ukrajině sledujeme velké porušování nebo velikou 

lidskoprávní krizi v. Podstatě nedaleko a jedná se tam o velké válečné zločiny a zvěrstva páchané na civilistech, 

které my monitorujeme a, to je bohužel velmi, velmi alarmující situace. 

 

Vzpomínám si na tu zprávu, která vzbudila emoce před pár měsíci, kde vlastně bylo poukázáno na to, že tedy 

těch válečných zločinů se nedopouští jenom Rusové, ale i Ukrajinci, jak se to vyvíjí dál, případně je vůbec možné 

to nějak sledovat? Ono asi těžko mít své nějaké pozorovatele v místě přímo toho válečného konfliktu. 

 

My máme výzkumné týmy přímo v místě v, místě konfliktu od té špatně nebo velmi nešťastně formulované 

zprávy a je potřeba říct, že Amnesty je na území Ukrajiny nejenom teď, ale už v době anektování Krymu a 

dlouhodobě my v rámci válečného konfliktu. Naše výzkumná laboratoř a zaznamenává a především verifikuje 

veškeré důkazy o válečných zločinech a zvěrstev, které se konají vůči civilistům a sbíráme, tak verifikované 

podklady pro soudní tribunály a budeme se snažit o to, aby ty válečné zločiny byly co nejdříve jsouzeny a jejich 

viníci byly co nejdříve potrestáni. 
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To byla mluvčí české Amnesty International Lucie Gregorová. Stále posloucháte rádio zet, za chvíli nás čeká 

další povídání a. To sice s neúspěšným prezidentským kandidátem, ale hlavně senátorem Markem Hilšerem a. 

Budeme včerejší inauguraci. 

 

Česká republika má od včerejška nového prezidenta Petra Pavla, senátora a také někdejšího kandidáta na 

prezidenta Marka Hilšera. Jsem se v dnešním ranním vysílání ptal na to, jaký měl ze včerejší společné schůze 

sněmovny a senátu, kde právě Petr Pavel skládal prezidentský slib, pocit já. 

 

Myslím, že jsme to všichni vnímali i z obrazovek i i z, toho, jak lidi přišli na hrad, kolik jich tam bylo, takže byla 

taková uvolněná, myslím, že spoustu lidem spadl kámen ze srdce. Že vlastně nastane jakási změna v té, řekl 

bych, chováním a té prezidentské kultuře oproti těm dobám minulým. Takže jsem to vnímal pozitivně. 

 

No a, vy říkáte z televize, to, vy jste to sledoval v televizi nebo vy jste byl přímo nach. 

 

Jsem zahlédl, ne, že bych to sledoval, televize, ale, ale co jsem zahlédl, obrazovky jsou všude možně, takže 

člověk to vidí. 

 

To je pravda. Obrazovky a kamery všude následují. Kdyby to dopadlo jinak, samozřejmě v dějinách neplatí 

nějaké, kdyby, tak vy jste mohl být tím, kdo by tam skládal ten slib, říkal jste si, jaké by to bylo? Nezáviděl jste 

trošku Petru Pavlovi. 

 

Někdo se mě, nám na to ptal, ale nebudete mi to věřit, ale vlastně ne já, vám to všem vlastně ne, opravdu já 

jsem tou volbou už, která proběhla, že jo, před nějakými těmi třemi týdny na měsícem nebo teď nevím přesně, 

kolik to bylo, teď, než to spočítám, tak vlastně pro mě to skončilo ten souboj já, jsem byl rád, že jsem, že ta volba 

dopadla tak, jak dopadla, že byl zvolen, že byl zvolen pan Petr Pavel, no a, tím to vlastně bylo pro mě nějak jako 

uzavřené, takže včera už jsem to vnímal jako opravdu ceremoniál k uvedení prezidenta a tenhle pocit jsem 

neměl a musím se přiznat, že když jsem pak viděl, jak byl vlastně nový prezident zatížen, že musel říct několik 

projevů během dvou hodin a večer, ještě potom další rozhovor, takže jsem si tak trošičku v tomto oddechl.A 

program, ten program prezidentsky je opravdu náročný a v tomto ohledu zase jsem si řekl, no, tak tohle, kdyby 

musel člověk prožívat a to, takže tak nějak, no. 

 

No a se. Týká vlastně prvních kroků nového prezidenta, mimo jiné teď narážím třeba na na, jmenování nového 

ministra životního prostředí Petra Hladíka, kde to trochu trhlo s předchozím prezidentem a jsou tam určité 

výhrady, jak třeba tohle to vnímáte. 

 

Tak já myslím, že Petr Pavel zaujal takovou standardní pozici prezidenta, který respektuje to, že premiér má tu 

pravomoc si vlastně zvolit svůj tým, takže tohle si myslím, že je jako pozitivní a že v tomto smyslu nedělá 

překážky této vládě a snad nebude dělat překážky žádné vládě. Pokud samozřejmě by ten ministr měl nějaké 

závažné problémy jako střet zájmů, tak tam bych asi vnímal, že by ten prezident měl zakročit, ale tohle to beru 

jako standardní postup. 

 

Jak vlastně nástup nového prezidenta podle vás ovlivní obraz České republiky v zahraničí? 

 

Tak já myslím, že rozhodně Petr Pavel bude aktivním prezidentem. Co se týče třeba cestování a pořádání 

zahraničních cest, myslím si, že bude jednat v souladu se zahraniční politikou vlády, takže se pravděpodobně 

nebude dít to, co se dělo v minulosti, že vláda měla jednu zahraniční politiku, prezident měl druhou zahraniční 

politiku a tohle z nás dělalo velmi, řekl bych, jako nespolehlivé partnery, protože to mátlo, mátlo, to nikdo 

nevěděl, co vlastně teda jako chceme, takže v tomhle smyslu v, tomhle smyslu si myslím, že to rozhodně ovlivní 

a že nás bude vidět a že budeme jako Česká republika vnímání více pozitivně v zahraničí. 

 

No a, ještě se vás zeptám, jak se vám líbí, že chce prezident stále jezdit na motorce, neb vy jste nadšený 
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skútrista pro změnu. 

 

No, ať jezdí já si. Myslím, že to k tomu patří, ale nevím přesně, jestli to je vůbec možné já. Jsem měl za to, že to 

nemůže dělat prezident z hlediska z, hlediska bezpečnosti a, pokud teda bude porušovat nějaké předpisy, no, tak 

to asi není správné, ale já přesně nevím, nevím, jak to je to stanoveno, ale asi, asi neměl, asi neměl. 

 

Asi to není, není bezpečné, každopádně vy, jak už to senátor si, to užíváte a do senátu na skutr jezdíte. 

 

Tak přesně tak, možná to je ta výhoda toho, že jsem se dostal tím prezidentem. Tak budu moct jezdit na skútru i 

na motorce. Ne já, to říkám samozřejmě trochu s nadsázkou, člověk, když kandiduje do takové funkce, tak si 

uvědomuje všechny ty důsledky, důsledky, které to má a prostě musí potom, musí potom přijmout. No, ale někdy, 

když vás pak spadne ten kříž té odpovědnosti, tak si, tak člověk jako oddechne a říká si, no, možná to je tak, jak 

to mělo být. Tolik. 

 

Povídání s Markem Hilšerem o novém prezidentovi Petru Pavlovi. Blíží se čtrnáctá hodina ve dvě další zprávy a 

pak si připomeneme výročí vstupu České republiky do NATO. To připadá na tuto neděli. Mluvit o tom budu s 

historikem Oldřichem Tůmou. 

 

14 hodin, zprávy rádia z. 

 

A láďáku, pěkné odpoledne, páteční s datem. 10. 3.Novým ministrem životního prostředí oficiálně místopředseda 

KDU-ČSL Petr Hladík. Velká lyžařská střediska v Česku mají před posledním týdnem prázdniny stále velmi dobré 

podmínky. Musíte ale vysoko do hor. Do dvou let vláda podpoří celkem 200 000 fotovoltaických zařízeních na 

střechách a o. Víkendu bude pořádně foukat teploty, zase spadnou. 

 

Zprávy rádia. 

 

Ze. 

 

Novým ministrem životního prostředí je místopředseda KDU-ČSL Petr Hladík. Den po své inauguraci ho 

jmenoval nový český prezident Petr Pavel. 

 

Ukončit tak poměrně dlouhé období různých dohad a výhrad a. Jsem rád, že i z toho, co jsem měl možnost si já 

sám zjistit, tak prázdných a ukončit tak období, kdy ministerstvo životního prostředí bylo řízeno panem 

vicepremiérem. Uvolnit mu tak ruce k tomu, aby se mohl plnohodnotně věnovat své práci a zároveň vám, který 

jste na ministerstvu působil, abyste tam mohl působit plnohodnotně v roli ministra. 

 

Předchozí prezident Miloš Zeman jmenování Petra hladítka začátkem roku odmítl. Velká lyžařská střediska v 

České republice mají před posledním týdnem jarních prázdnin. Stála velmi dobré podmínky naproti tomu v, níž 

položených místech se situace kvůli oteplení zhoršila. Ředitel asociace horských středisek Libor knot k tomu ve 

vysílání rádia zad řekl, že je teď ideální čas pro lyžovačku. 
 

 

 

Dopoledne na Rádiu Z  
Rádio ZET | 10.03.2023 | Zpráva: 1 | Poslechovost pořadu: 0  

Beey,  

Pořad byl automaticky přepsán aplikací Beey (www.beey.io). 

 

MLUVČÍ  
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V modlitebně svědků Jehovových v severoněmeckém Hamburku zemřelo ve čtvrtek večer osm lidí, zřejmě 

včetně samotného pachatele. Informovala o tom dnes policie druhého největšího německého města na svých 

internetových stránkách. Uvedla také, že další lidé utrpěli zranění, někteří z nich těžká. Vyšetřovatelé pátrají po 

motivu pachatele. Kancléř Olaf Scholz událost na Twitter označil za brutální násilný čin a vyjádřil podporu 

pozůstalým i záchranářům zasahujícím na místě činu.Stovky radnic, škol a dalších institucí v Česku dnes vyvěsí 

nebo už vyvěsily tibetskou vlajku k. Připomenutí 64 let od protičínského povstání v Tibetu. Jedním z míst, kde 

vlajka za vlaje, bude opět sněmovna a v. Sobotu se už tradičně objeví také na Sněžce v Krkonoších o. Situaci v 

Tibetu mluvila ve vysílání rádia zet mluvčí české Amnesty International Lucie Gregorová. 

 

Ta situace je stále velmi alarmující. Od doby Vysočina. Čína Tibet násilně obsadila. Tak jsme svědky brutálního 

potlačování lidských práv a právky beťanů, ať už se může jednat o násilné prosazování čínské kultury, kdy je 

zakázán tibetský jazyk. Děti jsou násilně převychovávány, posílány do internátu. Tak ale třeba i kriminalizování 

buddhismu, jakýkoliv zmínek o dalajlám z zemi o, kterém jste mluvil. Kdokoliv se vymezí, tak často záhadně mizí 

nebo je uvězněn, jako třeba tibetský mnich ynčenn na, jehož případ mi poukazujeme. 

 

Velká lyžařská střediska v Česku mají předposledním týdnem jarních prázdnin stále velmi dobré podmínky, podle 

provozovatelů by je neměla ohrozit ani obleva a předpokládají, že minimálně do konce března udrží areály v 

provozu o. Situaci na horách mluvil ve vysílání rádia z ředitel asociace horských středisek Libor. 

 

Knot na. Většině míst se ještě velmi dobře lyžuje, ta zásoba sněhu technického vydrží hodně a pokud bude 

sluníčko a mrazivo, jako že to v určitých fázích tak vypadá. Tak je to ještě dobrý nápad, protože je méně lidí, jsou 

i slevy, takže určitě ta sezóna nekončí. Bude minimálně do konce března. Některé střediska pojedou i o 

Velikonoc. 

 

Nový český prezident Petr Pavel se během své dvoudenní návštěvy Slovenska příští týden sejde s vrcholnými 

slovenskými politiky. Zástupci nevládních organizací dále uctí památku spolu spoluzakladatelů Československa, 

jakož i obětí homofobní vraždy a zastřeleného novináře Jána Kuciaka. Vyplývá to z programu návštěvy, který 

poskytla slovenská prezidentská kancelář avlova mluvčí marřeháková. Pavel, který se úřadu ujal ve čtvrtek, 

dodrží tradici svých předchůdců. Že první zahraniční cesta v prezidentské funkci povede na Slovensko o. Tom, 

jak budou vypadat vztahy Pavla se zahraničím, mluvil ve vysílání rádia z komentátor Petr Honzejk. Když. 

 

To srovnáme s jeho předchůdcem Milošem Zemanem se, kterým se ve finále už nikdo nebavil a nezbylo mu než 

jezdit do prapodivných já se. Tedy, omlouvám si, část světa mám osobně rád. Kvůli přírodě, ale prapodivný 

středoasijských končin a. Hostit nejrůznější diktátory, tak to si myslím, že se Petru Pavlovi opravdu nestane. 

 

Francouzský prezident Emmanuel Macron dnes v Paříži přijme britského premiéra Rishiho Sunaka. Jednat mají 

mimo jiné o které otázkách, v posledních letech kalily vzájemné vztahy, tedy například o migraci nebo pravidlech 

rybolovu. Očekává se, že oba politici stvrdí sbližování Paříže a Londýna, které v poslední době urychlila nová 

dohoda mezi Británií a EU o změnách v dohodě o brexit.Zvládli premiéru na prestižním turnaji wrt baseball 

Classic a v tokijské skupině b dnes porazili Čínu 85 svěřenci kouče. Pavla Chadima měli většinu duelu v Tokio 

domu pod kontrolou. Po nepovedené šesté směně sice o bod prohrávali, ale v závěrečné deváté rozhodli čtyřmi 

body z, toho o tři se zasloužil homerunem Martin Mužík. 

 

Krásné dopoledne, stále posloucháte rádio z. Máme pět minut po jedenácté hodině, končí nám další turnus 

jarních prázdnin, za chvíli budou jarní prázdniny ještě v těch posledních okresech i o, tom určitě bude také ještě 

řeč v našem vysílání. No a potom sport Tour de France ikonický, závod, ten bude sice až v červenci, ale už teď 

se ví něco o tom, jaký bude ten letošní stý desátý ročník. Tak Jan Hloch nám před půl dvanáctou řekne další 

podrobnosti. Je pátek, 10. března 2023. Viktorie dneska slaví svůj svátek. Přejeme tedy viktorkám všechno 

nejlepší a tady nabízím playin White. 

 

Krásné dopoledne, 10 minut po jedenácté hodině. Jste ve společnosti rádia zet. Velká lyžařská střediska v Česku 
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mají před posledním týdnem jarních prázdnin stále velmi slušné podmínky, podle provozovatelů by je neměla 

ohrozit ani obleva a předpokládají, že minimálně do konce března udrží areály v provozu. Více si teď řeknu s 

kolegou Martinem Šubrtem, hezké dopoledne, dobré dopoledne. Tak i když se to teplotně v těch posledních 

dnech úplně nezdá, protože hlavně tady v nížinách máme vcelku příjemné teplo nebo takové náznaky jara, tak 

na horách v týdnu sněžilo, je to tak v, Krkonoších v uplynulém týdnu napadlo půl metru sněhu a hlavní střediska 

by tam stejně jako v Orlických horách nemělo oteplení ohrozit. Třeba Špindlerův Mlýn má sněhu tolik, že může 

být v provozu do Velikonoc v, dubnu a. Jak to vypadá ve skiresortu Černá Hora pec, to nám teď řekne jeho 

mluvčí si na, Plchová. 

 

V týdnu připadlo místy až 30 cm nového sněhu a ve skiresortu Černá Hora pec se tak lyžuje na víc než 44 km 

sjezdovek na jeden skipas na, sjezdovkách je od 30 do 80 cm sněhu, lyžuje ve všech šesti areálech, tedy na 

Černé Hoře v, Peci pod Sněžkou v, Černém Dole, malé a velké Úpě a taky ve Svobodě nad Úpou. Dva největší 

areály, Černou Horu a Pec pod Sněžkou propojuje, taky lyžařský přejezd skitour. Mezi všemi areály je ale možné 

přejet taky bezplatnými linkami skibusů. 

 

Do velikonočního pondělí chce jet i orlickohorský areál říčky. Díky nedávnému sněžení mohou do vyšších poloh 

bez obav i běžkaři, tratě jsou pro ně připravené taky v Jizerských horách, kde jsou zatím sjízdná i nástupní místa 

běžkařské magistrály. Včera tam ale pršelo a, tak správce tratí Jizerská OPS. Zatím nedokáže odhadnout vývoj 

co Čech, jak? Ten je na tom v. Krušných horách rolbaři. Naposledy upravili pro běžkaře trasy mezi Vysokou Pecí 

chaloupkami, Jelením rolavou a, Bublavou. Kvůli oteplení a vydatnému dešti ale upozorňují, že se se stav stop 

bude rychle zhoršovat na sjezdovkách. Je v horách ale technického i přírodního sněhu nadále dostatek s. 

Obavami pohlíží na předpověď, podle které má být dnes až 10 stupňů. Rovněž provozovatelé skiareálů na 

Ústecku a Mostecku čekají, že příští týden bude zřejmě kritický. Sportoviště klíny tak možná přeruší provoz a. 

Nevylučuje to ani areál o Telnice o. Víkendu se tam ale lyžovat bude. Déšť nicméně zhoršil podmínky na 

Šumavě, tak, jak to aktuálně vypadá, tam ty větší areály stále nabízí lyžování, na Lipně jsou v provozu všechny 

lanovky i sjezdovky, víc teď k tomu řekne mluvčí Lipenského areálu Olga knajflová. 

 

Podmínky ve skiareálu Lipno jsou velmi dobré na. Svazích leží 80 cm sněhu v, provozu jsou stále všechny 

lanovky i sjezdovky, lyžařská škola funguje ve foxparku i náš sjezdovce školní a stále funguje i večerní lyžování 

o. Víkendech platí sleva 20 % na rodinné skipasy a kdo přijede autobusem neboli skibusem z Českých 

Budějovic, potažmo z Českého Krumlova, může po předložení jízdenky využít slevu 30 % na denní skipas. 

 

Podobná situace je i v areálu na Zadově a třeba skiareálu Hochficht na Česko rakouské. Hranici Šumavy připravil 

na víkend první ročník krojového skifestu s doprovodným programem v. Provozu jsou tam všechny lanovky a 

vleky s 19 km sjezdových tratí a lyžuje se i na železnorudském Špičáku, kde situaci popisuje mluvčí areálu Karel 

Samec. 

 

Počasí zase blázní, chvíli prší, chvíli sněží, ale u nás na šumavském Špičáku se stále lyžuje na všech hlavních 

sjezdovkách z vrcholu Špičáku a návštěvnost je pro lyžaře velmi přívětivá. Opravdu se ani během tohoto týdne, 

jarních prázdnin nestály žádné fronty na lanovku ani vleky. Chtěl bych všechny pozvat na atraktivní jízdu přes 

louži, která se pojede v sobotu. 11. března od půl čtvrté, pojede 50 účastníků ve třech kategoriích lyže 

snowboard a, speciály a. Jistota je jediná. Jako každý rok se nejspíš všichni vykoupají ve vodě z horského 

potoka. 

 

Dobré podmínky nemají na Šumavě ani běžkaři. Stopy v terénu jsou rozmoklé a není možné je strojově 

upravovat. Platí to o okolí Modravy, Prášil Horské Kvildy i Železné Rudy, no a pojďme na východní polovinu 

republiky a především tedy na Moravu a Slezsko, taky ve východní polovině Česka jsou lepší podmínky pro 

lyžaře ve vyšších polohách než v těch nižších na, vrcholcích Jeseníků je podle Horské služby kolem půl metru 

sněhu na, závětr vinných lavinových svazích ještě víc a v provozu je většina tamních areálů, včetně 

Červenohorského sedla, Karlova nebo kraličáku, vedle toho níže položený areál v Kladkách na Prostějovsku. 

Sezónu už ukončil. No a ve Zlínském kraji mohou lidé lyžovat v areálech Kohútka, u Nového Hrozenkova a 
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Karolinka na Vsetínsku nebo ve Stupavě na Uherskohradišťsku na. Běžky lze vyrazit na Pustevny a okolí a stále 

se lyžuje taky na jihu Moravy na sjezdovkách na, Blanensku a v Hodoníně u Kunštátu. Lyžařský expert rádia zet 

i. Tak by se možná mohl označovat na svých vizitkách. Kolega Martin Šubrt, díky, hezký den na, slyšenou. 11 

hodin, 15 minut. Stále jste ve společnosti rádia zet o. Učení konopné církve bude za chvíli řeč v našem vysílání. 

Řešil se soudu, jak to dopadlo, povíme za, za malý okamžik. No a, potom půjdeme na Tour de fra.Nejvyšší 

správní soud zamítl kasační stížnost konopné církve. Její učení tak nelze považovat za náboženské vyznání. Tak 

tedy zní nakonec rozsudek brněnského Nejvyššího správního soudu, podobně jako už předtím městský soud i 

nejvyšší správní dospěl k závěru, že konopná církev svým učením nenaplňuje kritérium metafyzičnosti. 

Přítomnost a účinky kanabinoidů jsou empiricky ověřitelné a, jsou tak podle soudu spíše otázkou vědy než víry. 

Soud také uvedl, že se konopná církev uceleně nevěnuje zásadním otázkám života, smrti a smyslu bytí soustředí 

se. Jen na vzývání konopí coby zdraví prospěšné plodiny v. Té kasační stížnosti Dušan Dvořák, který podal, 

uváděl, že v mezinárodním právu ale neexistuje žádná obecně přijímaná definice náboženství a že je pro pojem 

vykládat velmi široce v. Případě konopné církve prý jde o víru, že konopí prostřednictvím látek, které obsahuje 

propojuje, svět. Ve stížnosti se také objevil argument, že konopí má stejně jako křesťanský Mesiáš Ježíš 

schopnost uzdravovat nemocné. Tolik tedy o tom, že Nejvyšší správní soud zamítl učení konopné církve. 

Posloucháte rádio zet v 11 hodin 18 minut, teď one Republica, pak už svět sportu s Janem hlochem, konkrétně 

nás bude zajímat Tour de France. 

 

23. Pátek, 10. března, Viktorie Takže možná i Viktorka na Žižkově, každopádně my teď se nebudeme věnovat 

fotbalu, ty jsi zapomněl na tu plzeňskou na, Plzeňsko, vidíš, ano, těch Viktorek je asi víc celkově, že asi jich bude 

víc. Ano, a slaví, myslíš nějak ty svátky, nebo jestli tyhle slavy, tak já nevím já, nefaním ani Plzni, ani Žižkovou, 

takže fakt netuším v, nefandí a tuším, není v kalendáři, že by měla. Ano, žena jménemgma, bývalý kolega říkal, 

Plzni se nefandí, ta sepije. Tak pojďme ale na to, co tady máme připravené, buďme teď opět seriózní, jak to 

umíme občas. Tour de France, ikonický závod, který ohlašuje nástup července a, tím i druhé poloviny roku, proč 

o něm tedy mluvíme už teď v první půlce března. No, protože do startu jeho stého desátého ročníku zbývá 

přesně 110 dnů a s kým jiným o něm hovořit, než právě se sportovním redaktorem Janem hlochem. Hezké 

dopoledne. Tak říkám si, že tam vždycky jezdí ty škodovky, ano, tak, že by to mohl jezdit škodovky 100, desítky. 

Proč je sedmdesátý ročníký ročník? To desí já. Krásný sporťák ze sedmdesátých let, nádherné já si, pamatuju 

Rapid už, tak to je nově, čím ještě starší já, jsem starší verze, no, než to je novější potom, tak jaké vrcholy budou 

provázet ten letošní stý desátý ročník, těch vrcholů bude hodně, pak speciálně, pokud se bavíme o těch kopcích, 

ale samozřejmě budou to i určité vrcholné etapy, faktem je, že ten itinerář nenahrává časovkářům. Já mohu 

pozvat posluchače na pondělí na, zet Cup na, ten tradiční sportovní magazín před polednem, protože jeho 

hlavním hostem bude František Raboň, čtyřnásobný účastník, nikoliv Tour de France, ale Gira vitalia, ale proč? 

Protože my se nebudeme bavit o Tour, ale budeme se bavit o závodu Milán San Remo, což je první monument 

každého toho roku, každé té jednotlivé cyklistické sezóny, je to nejdelší jednorázový cyklistický závod na světě, 

291 km a, jak už jsem říkal, otevírá tu sezónu, ne klasik, protože klasiky už jedou od konce února, ale je to, 

otevírá tu sezónu vlastně těch monumentů, těch pěti nejvýznamnějších jednorázových klasik a samozřejmě s 

ním jsme se tedy bavili speciálně nebo budeme bavit právě o závodu Milán San Remo a také samozřejmě 

narážet na, které právě probíhají, nicméně když se podíváme zpátky na Tour a. Proč jsem zmínil Františka 

raboně, on byl totiž specialista, časovkář a mu by opravdu nechutnal ten letošní, 100. Desátý ročník Tour de 

France už z toho důvodu, že v něm je jediná časovka, ta má 22 km, to je poměrně sprinterská časovka, byť bude 

do kopce, to musím poznamenat a ten ročník je jednoznačně šitý na vrchaře. Stále se to zintenzivňuje, stále je to 

výraznější ten rozptyl mezi těmi, co jezdí proti chrometru a pod těmi, co šlapou do pedálů, nejlépe, když se jede 

do prudkého kopce, no a ty vrcholy, které nás čekají, koldaspin, turmale, také pide d, dále sám žerve monb Blanc 

a pak se tedy pojede i přes ten Gran colombie, to bude jedna z těch nejtěžších etap, vlastně druhá nejtěžší. 14. 

července na svátek dobytí Bastily, no a 19. července to bude královská etapa ze San žervé mon právě do 

kurchevelu, do střediska, které hostilo letošní mistrovství světa ve sjezdovém lyžování. Naopak itieáři nejsou. 

Planina není planina krásných dívek a pláž t belfie. Nevím, jestli si už někdo řekl, že toho genderového pekla byla 

hodně, bylo hodně. A tak tedy se pojede na úplně jiné kopce. První ostrou přípravu na Tour je právě probíhající 

osmi etapový závod Paříž Nice, který se nestartuje v Paříži. Jak si, si si ve středu povídali. Ano, jaká na něm 

panuje aktuálně situace? Panuje situace taková, která by mohla teoreticky panovat i na Tour de France, to 
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znamená, že ve žlutém dresu jede tady Pogačar. Připomínám, že ten útočil loni na zlatý hattrick a Jonas 

vingegaard ho vyhodil ze sedla, takže Pogačar má dvě vítězství na Tour vingegaard, jedno to bude obhajovat 

titul a, to jsou opravdu v současnosti dva nejlepší cyklisté této planety, mimochodem tady Pogačar na Paříž nis, 

má za soupeře, ona se vingegaarda, ale ten není na druhé příčce nýbrž, ještě o jednu dál, protože na druhém 

místě je zatím domácí David gadi, no a co se týče krajana, tady je Pogačara, ten jede na IOF adriatiko, Primož 

rogliš, tak ten zase vede a. Úplně o stejnou. Malý úsek, který o šest sekund vede naopak, respektive zaostává 

za, ke na příčce, tedy o pouhých šest sekund. Rozhodne se rozhodně o víkendu. Každopádně ještě k tomu 

závodu Paříž nis. On je opravdu zajímavý z toho důvodu, že už je první ostrou prověrkou. Teď se pojedou ty 

kopce v a Druhá věc je, je nám na něm opravdu exkluzivní obsazení, protože když řeknu ta jména padej Pogačar 

a Jonas vingegaard, no, tak prostě nic lepšího v cyklistice v současnosti neexistuje, takže se určitě na co dívat. 

Těším se, až si v létě budeme povídat o Tour de France. 
 

 

 

Ráno na Rádiu Z  
Rádio ZET | 10.03.2023 | Zpráva: 1 | Poslechovost pořadu: 0  

Beey,  

Pořad byl automaticky přepsán aplikací Beey (www.beey.io). 

 

MLUVČÍ  

Střelbě v Hamburku zemřelo osm lidí, zřejmě včetně pachatele. Češi si připomenou povstání v Tibetu na řadě 

budov za vlaje tibetská vlajka. Britský premiér Sunak jede za prezidentem Macronem. Chtějí mluvit i o migraci a. 

Bude oblačno až zataženo s, občasným deštěm teploty do 15 °C.Při střelbě v modlitebně svědků ihovových v 

severoněmeckém Hamburku zemřelo ve čtvrtek večer osm lidí, zřejmě včetně samotného pachatele. Informovala 

o tom dnes policie druhého největšíhoho německého města. Uvedla také, že další lidé utrpěli zranění, někteří z 

nich těžká. Vyšetřovatelé pátrají po motivu pachatele. Kancléř Olaf Scholz událost označil za brutální násilný čin, 

vyjádřil podporu pozůstalým i záchranářům zasahujícím na místě.radnice radnice škol a dalších institucí v Česku 

dnes vyvěsí tibetskou vlajku k připomenutí 64 let od protičínského povstání v Tibetu, jedním z míst, kde vlajka za 

vlaje, bude opět sněmovna a v. Sobotu se už tradičně objeví taky na Sněžce v Krkonoších. Organizace Amnesty 

International dnes v, den výročí povstání Tibeťanů proti čínské okupaci, pořádá odpoledne odpoledne před 

čínským velvyslanectvím v Praze šest shromáždění o. Situaci v Tibetu mluvila ve vysílání rádia zet mluvčí české 

Amnesty International Lucie Gregorová. 

 

Ta situace je stále velmi alarmující. Od doby, co Čína Tibet násilně obsadila, tak jsme svědky brutálního 

potlačování lidských práv a práv Tibeťanů. Ať už se může jednat o násilné prosazování čínské kultury, kdy je 

zakázán tibetský jazyk. Děti jsou násilně převychovávány, posílány do internátu. Tak ale třeba i kriminalizování 

buddhismu, jakýkoliv zmínek o dalajlám, od o, kterém jste mluvil. Kdokoliv se vymezí, tak často záhadně mizí 

nebo je uvězněn, jako třeba tibetský mnich linčen na, jehož případ mi poukazujeme. 

 

Velká lyžařská střediska v Česku mají před posledním týdnem jarních prázdnin stále velmi dobré podmínky. 

Podle provozovatelů by je neměla ohrozit ani obleva a předpokládají, že minimálně do konce provozu naproti. 

Tomu v, níže položených místech se situace kvůli oteplení zhoršila v. Některých malých centrech se vleky podle 

zjištění české tiskové kanceláře už i zastavily. Sníh odtává taky v běžeckých stopách, ve vyšších polohách jsou 

ale sjízdné o, situaci na horách mluvil ve vysílání rádia z ředitel asociace horských středisek Libor. 

 

Knot na. Většině míst se ještě velmi dobře lyžujete. Zásoba sněhu technického vydrží hodně a, pokud bude 

sluníčko a mrazivo, jako že to v určitých fázích tak vypadá, tak je to ještě dobrý nápad, protože je méně lidí, jsou i 

slevy, takže určitě ta sezóna nekončí, bude minimálně do konce března. Některé střediska pojedou i o. 

 

Francouzský prezident Emmanuel Macron v Paříži přijme britského premiéra Rishiho Sunaka. Jednat mají mimo 



26/40   © 2023 NEWTON Media | www.newtonmedia.eu |  

jiné o sporných otázkách, které v posledních letech kalily vzájemné vztahy, tedy například o migraci nebo 

pravidlech rybolovu. Očekává se, že oba politici stvrdí sbližování Paříže a Londýna, které v poslední době 

urychlila nová dohoda mezi Británií a Evropskou unii, unií o změnách v dohodě o. 

 

Brexitu na. 

 

Čeští baseballisté zvládli premiéru na prestižním turnaji World baseball Classic a v tokijské skupině b dnes 

porazili Čínu 85 svěřenci kouče. Pavla Chadima měli většinu duelu v Tokiu domu pod kontrolou po nepovedené 

šesté směně sice o bod prohrávali, ale v závěrečné deváté rozhodli čtyřmi body z, toho o tři se zasloužil 

homerunem. Martin Mužík. 

 

Po deváté hodině, krásný pátek, 10. března, Viktorie slaví svátek a. My se ještě jednou podíváme na téma 

inaugurace nového prezidenta, konkrétně budeme mluvit o tom, jak se na nového českého prezidenta dívají u 

nás, u našich nejbližších sousedů a, to sice na Slovensku. Za chvíli budeme ve spojení s bývalou slovenskou 

diplomatkou Magdalenou pašáryovou. Tady na rádiu z. Je pátek, 10. března a já posílám písničku s kin. 

 

9 hodin, 10 minut jste stále s rádiem z inaugurace Petra Pavla. Není jen největší včerejší událostí České 

republiky. Změnu v prezidentském úřadu v Praze sledují i v zahraničí, logicky i u našich nejbližších sousedů a, to 

sice na Slovensku. Proto teď už jsme ve spojení s Magdalenou Vášáryovou, slovenskou diplomatkou, hezké 

ráno. 

 

Dobré ráno z Bratislavy. 

 

Tak jak na Slovensku je vnímáno to, že se změnilo obsazení Pražského hradu. 

 

Tak samozřejmě, že to velmi pozorně sledujeme všichni a těšíme se, nebo však už budu určitýtý týden přijde pan 

prezident. 

 

Jsem, to je pravda, vlastně. První zahraniční návštěva vede tradičně na Slovensko, tuším, že v pondělí, takže to 

je věc, kterou budou lidé na Slovensku. 

 

Sledovat. 

 

A určitě se přijdou. Někteří lidé na něho i pozví. Jakozer já ho, poznám. 

 

Myslíte, že ta změna na Pražském hradě bude znamenat i něco pro československé vztahy? Nebo ty byly 

vlastně dobré, nehledě na to, kdo byl prezidentem nebo třeba i kdo je ve vládě. 

 

Ty vztahy československé jsou tradičně velmi dobré, protože nemáme z historie nic, co by nás nějak zásadně 

vyrušovalo, neměli jsme hraniční spory, rozešli jsme se velmi přijatsky, stále si pomáháme, my nesmíme 

zabudnout, jako jste nám pomohli přitom, abysme splnili všecky podmínky, abysme mohli s vámi vstoupit v roku 

2004 do Evropské unie, takže myslím si, že na tomto se nic nezmění, ale možná bude jednodušší některé věci o 

některých věcech hovořit na úrovni prezidentů. 

 

Nakolik vlastně teď možná může být asi ne těmi československými vztahy, ale celkově tím politickým děním ještě 

zamíchat to, že se blíží na Slovensku předčasné volby, byť oni budou za nějakých asi sedm měsíců. 

 

No, to uvidíme, to my v takovéto politickém chaos žijeme už v podstatě od začátku slov České republiky, od roku 

1009, 109, 93, ale samozřej a, to situaci asi bude vyžadovat velmi velkou angažovanost občanské společnosti, 

společnosti a uvidíme, jak se nakonec nějakým způsobem už strukturalizuje naše politická scéna. Hlavně teda na 

té středopravé straně, která se všecko rozpadá, ještě stále vlastně nemáme celkem jasnou představu, že vlastně 
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jak strany politické, dnešní moderní Slovensko potřebuje, protože tak jako vy nemáme sociální demokracii, určuje 

teda velký, velký handicap, vám tuto sociální demokracii pomohl zničit vlastně její tvůrce moderny, pan prezident 

Zeman? My nemáme ho si, teda vlastně SMER, strana Roberta Fica. Má přídom, že jsou sociální demokrati, no, 

ale on dávno nejsou sociální demokrati, takže tam ani levou stranu nemáme a pravou stranu, tam je mnoho 

straniček nebo jako to bývá na Slovensku, každý chce být předsedou. 

 

Pojďme ještě k jedné záležitosti a, to sice, jak se díváte na chování jde o možnost vstupu Švédska a Finska do 

NATO. 

 

No, rozumím tomu. Tak jako to dělá i pan prezident v Erdogan v, Turecku, jednoduše si hovořil, že něco na tom 

můžou získat, takže. 

 

Vydírají a vlastně, jak třeba Slováci dnes sledují dění v Maďarsku a Viktora Orbána, nebo už je to po těch letech 

v podstatě něco, co nikoho moc nevzrušuje. 

 

No, to je, to rozhodně ne, protože vláda Viktora Orbána financuje mnohé projekty v maďarské menšiny. U nás 

mimo všech možných zmluv bilaterální, které máme mezi sebou, uzavřete a. Naposledy jsme řešili velkou kauzu, 

protože se zjistilo, že Maďarsko si koupilo pod různými záminkami několik domů na náměstí v Košicích. Takže 

opravdu musíme být velmi pozorný, ale jako to povídal už dávno můj bývalý vlastně šéf, ministr zahraničních 

věcí, pan Kukan. My nemůžeme vůbec přestat sledovat maďarskou politiku a problémy, Slovensko maďarské 

musíme řešit každý boží den. To tedy poved a, to je pravda. Máme sedm stokilometrovou hranici, jsou tam 

nějaké historické úrazy, velká menšina, no, tak Maďarsku se podařilo tu Slovensku menšinu na druhé straně 

hranic zlikvidovat jak pět, takže tento problém vlastně nás zasahuje, ale v rámci Československa vlastně vol vždy 

velmi korektná menšinová politika okr, teda čas po vojových, těsně po druhé světové vojně, takže Slovensko je 

multikulturna a multireliózna krajina. 

 

Říká Magdalena Vášáryová, díky a hezký den na. 

 

Slyšenou i vám. Do vidění. 

 

Prezident Petr Pavel. Dnes, den poté, co se ujal funkce hlavy státu, jmenoval místopředsedu KDU-ČSL Petra 

Hladíka ministrem životního prostředí. Předchozí prezident Miloš Zeman jmenování začátkem roku odmítl, což 

lidovci označili za protiústavní. Meziroční růst spotřebitelských cen v Česku v únoru zpomalil z lednových 17,5 %, 

na 16,7 %. Uvedl to Český statistický úřad zmírnil. Například růst cen energií ve všeobecném vzdělávání v. 

Česku je nyní zhruba 30 % středoškoláků, ostatní navštěvují střední odborné školy a střední odborná učiliště. 

Česká republika tak patří v Evropské unii k zemím s nejnižším podílem žáků s tímto studiem. 

 

Krásný den, 9 hodin 21 minut, před chvílí jsme tady mluvili o sportu, celý můj dnešní ranní host byl sportovní Vít 

Mařík. Musím se pochválit, jak mi to šlo si povídat o tom sportu, umím to prostě, no a, teď si budeme povídat o 

sportu, zase, zase mi to. 

 

Baví mě to, že jsem to neslyšel, no, ale vzhledem k tomu, že se chválíš a, ty jsi skromný člověk, tak blahopřeji, 

jsou to skvělý lidi. Rozhovor, děkuji. 

 

Bylo to, bylo to úžasné, fotbalový reprezentant Antonín Barák. Taky dobrej, taky dobrej rozhodl gólem o domácím 

vítězství firantin 10 nad sivasporem v úvodním osmifinále konferenční ligy. Branku vstřelil i další český hráč Jurij 

Medveděv. Taky dobrej, který pomohl Slovanu Bratislava k remízy 22 v Basileji. No a, tady už je taky není úplně 

špatnej jaloch. Vítej. 

 

Krásné ráno. Mě jenom napadlo barák, jako, jestli musískl jako tvůj barák nebo, nebo tehdá taky dobrej nebo 

myslíš toho Antonína, Antonína Barák Medveděva také, myslíš teda Jurije? Ano, ano atd. Dobře. Ano. 
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Tak jakým způsobem dopravili čeští fotbalisté míč do sítě a co další reprezentační stopa? 

 

Tak barák za Florencií, zřejmě slušnej oddíl, ale každopádně barák naskočil do ri až v osmapadesáté minutě z 

lavičky, ovšem za pouhých 11 minut otevřel skóre. Osmadvacetiletý záložník se po rohu a velkém závodu 

prosadil tečovanou střelou. Barák střelil sedmý soutěžní gól v sezóně z, toho čtvrtý v konferenční lize Medveděv 

v. Sedmnácté minutě po náběhu do šestnáctky tvrdou ranou srovnal po brzkého amduniho brance brzké 

šestadvacetiletý. Krajní obránce zaznamenal premiérovou soutěžní branku v ročníku. Ještě před pauzou sice 

vrátil Basilej náskok sekyiri, ale v sedmasedmdesáté minutě podruhé odpověděl Abou český hráč hostů záložník. 

Jaromír Zmrhal nastoupil až v sedmaosmdesáté minutě. Slovan ani potřetí v sezóně s Basilejí neprohrál v 

podzimní skupině švýcarský tým, venku porazil 20 a v braslavě s ním remizoval 33 West. Ham vyhrál v Larnace 

20 záložník. Tomáš Souček odehrál za kladiváře závěrečnou půlhodinu. Obránce Vladimír Coufal chyběl 

londýnskému týmu kvůli zranění paty. Oba góly vstřelil dvaatřicetiletý jamajský reprezentant a Michael Antonio. 

Odvety jsou na programu za týden. No, ale pojďme ještě k dalším zápasům. Venku začalo totiž výhrou také Nice, 

které v Kišiněvě zdolalo místní šerif Tiraspol 10 brankou amravího z nastavení úvodní půle Villarreal. Žlutá 

ponorka slavila 100 let. Tento klub v Bruselu remizoval s anderhrlechteem 11, když na tri Geisovu vedoucí trefu 

po změně stran odpověděl domácí droyer. No a Poznaň na svém stadionu zdolala jüurgoron 20. Gent basakse 

hirem 11 a na skok ještě do Evropské ligy v ní Leverkusen s pomocí asistence střídajícího Adama Hložka zdolal 

Ferencváros Budapešť 20. Další český reprezentant Patrik Schick zasáhl až do hry v závěru ve šlágru 

čtvrtečního programu Manchester United porazil Betty Sevilla 41 a alespoň trochu si udobřil fanoušky po debaklu 

07 v Premier League na půdě liverboolu. 

 

Já se. Přiznám, že jsem nerozuměl jedné věci, že běžel do šestnáctky nebo ano. 

 

Ano, do šestnáctky, co to znamená? To znamená? Šestnáctka je území 16 m od brankové čáry aha, takový ten 

čtverec aha, který vlastně obepíná brankáře. Malé vápnově 4 m velké vápno, tzv. Alias šestnáctka je těch 16 m, 

čili od brankové čáry na na, konec. Pokutového území je 16 m. 

 

No, Vita vda jsme zase o něco vzdělanější, nežili. 

 

Jsme na to. Ty si myslel, kterou šestnáctku sis. 

 

Myslel? Ne, to jsem nemyslel já, jsem pouze si říkal, co to je, protože znám německý výraz elfmt elfmit. 

 

To je jedenáctka. 

 

Ale ano, to je ale jedenáctka, to je se. 

 

Kop penalta. Ona sice není přesně 11 m, ta je 10 m a nějakých 48 cm.Proto ji za tou šestnáctkou, jestlis někdy 

viděl fotbal, fotbalové hřiště, jsem to viděl, tak je takový ten oblouk. Ano, ano a, to znamená, protože ty musíš 

stát 9 m 16 cm od míče, pokud se kope přímý kop, volný nepřímý kop, jakýkoliv kop i pokutový kop a, tudíž na té 

šestnáctce, pokud stojíš úplně ve středu, takže zatím střelcem de facto, který se rozbíhá, tak tam je, ten oblouk 

musí stát až za tím obloukem, jinak může stát po celé straně té šestnáctky, to už po Tomáš tak daleko k tomu 

míči, ale kdyby stál za těch 16 m, tak Elf metr 10,5, metru, tak v té chvíli seš za ním kolik 5,5 metru, takže se 

posunout o 4 m. 

 

Dobře zajímavé, zajímavé. Tak pojďme ještě na to, jak vlastně se to vyvíjí v evropských fotbalových pohárech, 

kolik je zdámo postupujících. 

 

Po včerejšku žádný, ale pozor v, úterý, ve středu sehrála Liga mistrů ta nejprestižnější z těch evropských pohárů, 

také měla na programu osmifinále, ale jelikož Liga mistrů na rozdíl od evropské a konferenční ligy je vlastně na 
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to, že postupuje pouze nejlepších 16 týmů, zatímco evropská konferenční 24, no, tak Liga mistrů navíc je také 

roztažena do více termínů a tím pádem a, to proto samozřejmě, aby televizní fanoušci nepřišli o ty největší 

zápasy, to znamená, jestliže jsou schopni v předkole hrát osm zápasů naráz a v osmifinále čtyři v tomto utkání 

nebo respektive v tomto kole evropských pohárů u Evropské ligy a konferenční ligy, tak v Lize mistrů je to po 

dvou zápasech, aby se opravdu fanoušci u televizí mohli naplno vyřádit, no a tím pádem v Lize mistrů už známe 

čtyři postupující, ale co se týče dalších pohárů, tak v konferenční i Evropské lize poznáme všech těch osm 

postupujících do čtvrtfinále až příští čtvrtek, no a co se týče Ligy mistrů, tak těch zbývající, to zbývající kvarteto 

poznáme příští úterý a středu. 

 

Říká Jan Hloch. Dobrej, dobrej výkon, dobrej, dobrej, dobrej, jenom máš skvělej, skvěle, skvělej já, myslím, že tě 

vezmu ještě jednou. 

 

Dneska jenom. 

 

V dvakrát dobře. Ukecal si mě tak v 11:20. Přibližně opět přijde Jan Hloch a 15. Dvoj set zase. 

 

Nerad přišel o nějaké honoráře. 

 

Víš, to je pravda. 

 

Proto chci aspoň. 

 

Dvakrát tenis se placený, když sedíš na lavičce. 

 

Myslím, že ne. 

 

Dobře. Jan hoch. 

 

Nikdy mě za to nikdo neplatil. 

 

Jan Hloch, náš sportovní redaktor, opět ho dneska uslyšíte ještě dvakrát. Těšit se na slyšenou. 
 

 

 

Jak se připravit na budoucnost cestovního ruchu? URL  
budejckadrbna.cz | 11.03.2023 | Rubrika: Společnost  

Umělá inteligence, samoobslužné prodejny, data jako surovina 21. století, jak oslovit a zaměstnat generaci Z. Už 

sedmým rokem za sebou zazní stěžejní témata cestovního ruchu právě z jižních Čech, na odborné konferenci 

Travelcon, kterou pořádá Jihočeská centrála cestovního ruchu (JCCR) ve dnech 20. a 21. dubna. 

 

„Důležitost cestovního ruchu se často podceňuje, přitom se jedná o průmyslové odvětví s obrovským finančním 

potenciálem,“ říká ředitel Jihočeské centárli cestovního ruchu (JCCR) Petr Soukup. „Na Travelcon jsme proto 

pozvali velké společnosti, které to na svých datech ukážou,“ uvedl. Konkrétně vystoupí Lukáš Kaczor a Filip 

Forstl z T-mobile s Petrem Zlámalíkem z Mastercard. „Na problematiku sběru dat naváže workshop o nové 

generaci Google Analytics. Poslední rok znamenal pro svět webové analytiky spoustu velkých změn, naučili jsme 

se žít s cookie lištou a teď si musíme zvyknout na nové Google Analytics 4. Adam Šilhan z Igloonet představí, v 

čem se liší GA4 model oproti Universal Analytics a jaký dopad na čísla lze očekávat,“ doplňuje Soukup. 

Podle americké konzultační agentury McKinsey tvoří Generace Z (nejmladší generace vstupující na pracovní trh) 

40 % globální zákaznické báze. A neustále se bude toto číslo zvyšovat. Zakladatelka platformy 

#HolkyZMarketingu Pavlína Louženská během přednášky provede nejzásadnějšími trendy, které Generace Z 

https://budejcka.drbna.cz/zpravy/spolecnost/37851-jak-se-pripravit-na-budoucnost-cestovniho-ruchu.html
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přináší, a poukáže na to, jak změnit komunikaci značky, aby rezonovala s publikem této generace. 

 

 

Jak změní automatizace a umělá inteligence služby cestovního ruchu? Je pro hosta zásadní osobní kontakt? Co 

vše už v současné době lze nahradit automatizací? A jak se změní destinační marketing s příchodem Web 3.0 a 

umělé inteligence? V jižních Čechách jsou již otevřené bezobslužné prodejny, jak fungují? Je možné tyto 

technologie využít i pro další služby v regionech? O tom více s podnikatelem Jaromírem Poláškem a Markem 

Šípem ze společnosti ArrowSys, která v Česku představila první bezobslužné prodejny Contio. 

Jaká je udržitelnost cestovního ruchu jako jednoho z mála průmyslů životaschopných v příhraničí? O 

udržitelnosti, mýtech v oblasti zasněžování, případové studii Lipno nad Vltavou a obecném pohledu Asociace 

horských středisek České republiky (AHS ČR), bude hovořit mimo jiné i ředitel AHS ČR Libor Knot. 

„Covid-19, tornádo na Moravě, požár v Českém Švýcarsku. Poslední roky přišly s řadou neočekávaných situací, 

na které nikdo z nás nebyl připraven,“ přibližuje další téma Tomáš Polanský z JCCR. „Mezi tématy proto nebude 

chybět krizový management v turismu, kde budou diskutovat nejpovolanější přímo z krizových štábů. Na diskuzi 

opět naváže workshop, kde by mělo vzniknout desatero řízení krizového managementu v tomto odvětví,“ dodává. 

Do půlky března nabízí JCCR zvýhodněné vstupné 1 490 korun, které zahrnuje vstup na oba dny konference, 

občerstvení, parkování, volnou jízdenku do MHD, a vstup zdarma do krajem zřizovaných organizací a 

Návštěvnického centra Budějovického Budvaru po oba dny konání konference. Pro účastníky konference je 

navíc připraveno zvýhodněné ubytování, které je možné získat v Českých Budějovicích se slevou 15 %. Veškeré 

informace jsou dostupné na www.travelcon.cz. 

Spolupořadatelem letošního ročníku je již tradičně Destinační společnost Českobudějovicko-Hlubocko, hlavním 

partnerem agentura cestovního ruchu CzechTourism a hlavním mediálním partnerem je v tomto roce COT group. 

Akce Travelcon se koná pod záštitou místopředsedy vlády ČR pro digitalizaci a ministra pro místní rozvoj Ivana 

Bartoše, hejtmana Jihočeského kraje Martina Kuby, 1. náměstka Jihočeského kraje Františka Talíře a primátorky 

statutárního města České Budějovice Dagmar Škodové Parmové. 

 
 

 

 

Travelcon odhalí budoucnost cestovního ruchu URL  
komoraplus.cz | 11.03.2023 | Autor: Petra Navrátilová  

Umělá inteligence, samoobslužné prodejny, data jako surovina 21. století, jak oslovit a zaměstnat generaci Z... 

Už posedmé zazní z jižních Čech 

 

stěžejní témata cestovního ruchu – Jihočeská centrála cestovního ruchu (JCCR) ve dnech 20. a 21. dubna. 

pořádá odbornou konferenci cestovního ruchu Travelcon. Letošní ročník se opět navrátí na Výstaviště České 

Budějovice, konkrétně do zmodernizovaného pavilonu Z, který v nedávné době prošel rozsáhlou rekonstrukcí.  

Důležitost cestovního ruchu se často podceňuje, přitom se jedná o průmyslové odvětví s obrovským finančním 

potenciálem. Na letošní ročník jsou proto pozvány velké společnosti, které to na svých datech ukážou. Konkrétně 

vystoupí Lukáš Kaczor a Filip Forstl z T-mobile s Petrem Zlámalíkem z Mastercard.  

Na problematiku sběru dat naváže workshop o nové generaci Google Analytics. Poslední rok znamenal pro svět 

webové analytiky spoustu velkých změn, naučili jsme se žít s cookie lištou a teď si musíme zvyknout na nové 

Google Analytics 4. Adam Šilhan z Igloonet představí, v čem se liší GA4 model oproti Universal Analytics a jaký 

dopad na čísla lze očekávat.  

Podle americké konzultační agentury McKinsey tvoří Generace Z (nejmladší generace vstupující na pracovní trh) 

40 % globální zákaznické báze. A neustále se bude toto číslo zvyšovat. Zakladatelka platformy 

#HolkyZMarketingu Pavlína Louženská během přednášky provede nejzásadnějšími trendy, které Generace Z 

přináší, a poukáže na to, jak změnit komunikaci značky, aby rezonovala s publikem této generace.  

Jak změní automatizace a umělá inteligence služby cestovního ruchu? Je pro hosta zásadní osobní kontakt? Co 

vše už v současné době lze nahradit automatizací? A jak se změní destinační marketing s příchodem Web 3.0 a 

https://komoraplus.cz/2023/03/11/travelcon-odhali-budoucnost-cestovniho-ruchu/
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umělé inteligence? V jižních Čechách jsou již otevřené bezobslužné prodejny, jak fungují? Je možné tyto 

technologie využít i pro další služby v regionech? O tom více s podnikatelem Jaromírem Poláškem a Markem 

Šípem ze společnosti ArrowSys, která v Česku představila první bezobslužné prodejny Contio.  

Foto: JCCR  

Prohlédnout galerii (4 fotografií)  

Foto: JCCR  

Foto: JCCR  

Foto: JCCR  

Zajistěte si vstupenky včas a výhodně  

Ještě do 15. března za 1490 Kč!  

Covid-19, tornádo na Moravě, požár v Českém Švýcarsku. Poslední roky přišly s řadou neočekávaných situací, 

na které nikdo z nás nebyl připraven. Mezi tématy proto nebude chybět krizový management v turismu, kde 

budou diskutovat nejpovolanější přímo z krizových štábů. Na diskuzi opět naváže workshop, kde by mělo 

vzniknout desatero řízení krizového managementu v tomto odvětví.  

Jaká je udržitelnost cestovního ruchu jako jednoho z mála průmyslů životaschopných v příhraničí? Na Lipně o 

tom ví své. Přednáškového bloku o udržitelnosti, mýtech v oblasti zasněžování, případové studii Lipno nad 

Vltavou a obecném pohledu Asociace horských středisek České republiky (AHS ČR), která sdružuje 

provozovatele horských středisek a další organizace podílející se na cestovním ruchu na horách, se zúčastní 

mimo jiné generální ředitel skupiny CONDUCO Matěj Kratochvíl a ředitel AHS ČR Libor Knot.  

Přednáškový blok Agenda pro turismus 2030 a inovace v praxi bude patřit expertovi na digitalizaci v průmyslu 

cestovního ruchu v DIH Tourism 4.0 Luďkovi Kührovi, který Vysvětlí východiska, která vyústila v Agendu pro 

turismus 2030 schválenou v rámci českého předsednictví Radě Evropy. Vysvětlí novou Evropskou strategii v 

datech v cestovním ruchu – Datové prostory DATA Spaces na příkladu projektu DATES a jaké vytváří příležitosti 

pro destinace, instituce a podniky v cestovním ruchu. Toto vše dá do kontextu s projekty CzechTourismu (GDS a 

eTurista). Přes souvislosti se potom dostane k příkladům a k projektům jako je UNEEQLY, na což naváže 

Angelika Dudová z Uneegly.com, která bude hovořit o digitalizaci Kulturního pasu ELBE/LABE a přípravě 

digitalizace existující karty HOSTýnsko.  

V programu nebudou chybět ani investice, chování zákazníků při rezervaci v hotelu a další témata, která se 

připravují. Sledujte www.travelcon.cz  

Spolupořadatelem letošního ročníku je již tradičně Destinační společnost Českobudějovicko-Hlubocko, hlavním 

partnerem agentura cestovního ruchu CzechTourism a hlavním mediálním partnerem je v tomto roce COT group.  

Akce Travelcon se koná pod záštitou místopředsedy vlády ČR pro digitalizaci a ministra pro místní rozvoj Ivana 

Bartoše, hejtmana Jihočeského kraje Martina Kuby, 1. náměstka Jihočeského kraje Františka Talíře a primátorky 

statutárního města České Budějovice Dagmar Škodové Parmové.  

Odborná konference Travelcon je spolufinancována v rámci projektu „Marketingové aktivity JCCR“, který je 

realizován za přispění prostředků státního rozpočtu České republiky z programu Ministerstva pro místní rozvoj.  

 

 

 
 

 

 

Jak se připravit na budoucnost cestovního ruchu? URL  
elitemagazin.cz | 12.03.2023  

Umělá inteligence, samoobslužné prodejny, data jako surovina 21. století, jak oslovit a zaměstnat generaci Z... 

Už sedmým rokem za sebou zazní stěžejní témata cestovního ruchu právě z jižních Čech, na odborné konferenci 

Travelcon, kterou pořádá Jihočeská centrála cestovního ruchu (JCCR) ve dnech 20. a 21. dubna. 

 

„Důležitost cestovního ruchu se často podceňuje, přitom se jedná o průmyslové odvětví s obrovským finančním 

potenciálem,"říká Petr Soukup. „Na Travelcon jsme proto pozvali velké společnosti, které to na svých datech 

http://elitemagazin.cz/index.php/cestovani/item/5461-jak-se-pripravit-na-budoucnost-cestovniho-ruchu
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ukážou." Konkrétně vystoupí Lukáš Kaczor a Filip Forstl z T-mobile s Petrem Zlámalíkem z Mastercard. „Na 

problematiku sběru dat naváže workshop o nové generaci Google Analytics. Poslední rok znamenal pro svět 

webové analytiky spoustu velkých změn, naučili jsme se žít s cookie lištou a teď si musíme zvyknout na nové 

Google Analytics 4. Adam Šilhan z Igloonet představí, v čem se liší GA4 model oproti Universal Analytics a jaký 

dopad na čísla lze očekávat,"doplňuje Petr Soukup.  

Podle americké konzultační agentury McKinsey tvoří Generace Z (nejmladší generace vstupující na pracovní trh) 

40 % globální zákaznické báze. A neustále se bude toto číslo zvyšovat. Zakladatelka platformy 

#HolkyZMarketingu Pavlína Louženská během přednášky provede nejzásadnějšími trendy, které Generace Z 

přináší, a poukáže na to, jak změnit komunikaci značky, aby rezonovala s publikem této generace.  

Jak změní automatizace a umělá inteligence služby cestovního ruchu? Je pro hosta zásadní osobní kontakt? Co 

vše už v současné době lze nahradit automatizací? A jak se změní destinační marketing s příchodem Web 3.0 a 

umělé inteligence? V jižních Čechách jsou již otevřené bezobslužné prodejny, jak fungují? Je možné tyto 

technologie využít i pro další služby v regionech? O tom více s podnikatelem Jaromírem Poláškem a Markem 

Šípem ze společnosti ArrowSys, která v Česku představila první bezobslužné prodejny Contio.  

Jaká je udržitelnost cestovního ruchu jako jednoho z mála průmyslů životaschopných v příhraničí? O 

udržitelnosti, mýtech v oblasti zasněžování, případové studii Lipno nad Vltavou a obecném pohledu Asociace 

horských středisek České republiky (AHS ČR), bude hovořit mimo jiné i ředitel AHS ČR Libor Knot.  

„Covid-19, tornádo na Moravě, požár v Českém Švýcarsku. Poslední roky přišly s řadou neočekávaných situací, 

na které nikdo z nás nebyl připraven", přibližuje další téma Tomáš Polanský z JCCR. „Mezi tématy proto nebude 

chybět krizový management v turismu, kde budou diskutovat nejpovolanější přímo z krizových štábů. Na diskuzi 

opět naváže workshop, kde by mělo vzniknout desatero řízení krizového managementu v tomto odvětví."  

Do půlky března nabízí JCCR zvýhodněné vstupné 1 490 Kč, které zahrnuje vstup na oba dny konference, 

občerstvení, parkování, volnou jízdenku do MHD, a vstup zdarma do krajem zřizovaných organizací a 

Návštěvnického centra Budějovického Budvaru po oba dny konání konference. Pro účastníky konference je 

navíc připraveno zvýhodněné ubytování, které je možné získat v Českých Budějovicích se slevou 15 %. Veškeré 

informace jsou dostupné na www.travelcon.cz.  

 

 

 
 

 

 

Jak se připravit na budoucnost cestovního ruchu? URL  
trendmagazin.cz | 12.03.2023  

Umělá inteligence, samoobslužné prodejny, data jako surovina 21. století, jak oslovit a zaměstnat generaci Z... 

Už sedmým rokem za sebou zazní stěžejní témata cestovního ruchu právě z jižních Čech, na odborné konferenci 

Travelcon, kterou pořádá Jihočeská centrála cestovního ruchu (JCCR) ve dnech 20. a 21. dubna. 

 

„Důležitost cestovního ruchu se často podceňuje, přitom se jedná o průmyslové odvětví s obrovským finančním 

potenciálem,“ říká Petr Soukup. „Na Travelcon jsme proto pozvali velké společnosti, které to na svých datech 

ukážou.“ Konkrétně vystoupí Lukáš Kaczor a Filip Forstl z T-mobile s Petrem Zlámalíkem z Mastercard.  

„Na problematiku sběru dat naváže workshop o nové generaci Google Analytics. Poslední rok znamenal pro svět 

webové analytiky spoustu velkých změn, naučili jsme se žít s cookie lištou a teď si musíme zvyknout na nové 

Google Analytics 4. Adam Šilhan z Igloonet představí, v čem se liší GA4 model oproti Universal Analytics a jaký 

dopad na čísla lze očekávat,“ doplňuje Petr Soukup.  

Podle americké konzultační agentury McKinsey tvoří Generace Z (nejmladší generace vstupující na pracovní trh) 

40 % globální zákaznické báze. A neustále se bude toto číslo zvyšovat. Zakladatelka platformy 

#HolkyZMarketingu Pavlína Louženská během přednášky provede nejzásadnějšími trendy, které Generace Z 

přináší, a poukáže na to, jak změnit komunikaci značky, aby rezonovala s publikem této generace.  

Jak změní automatizace a umělá inteligence služby cestovního ruchu? Je pro hosta zásadní osobní kontakt? Co 

http://www.trendmagazin.cz/cestovani/3382-jak-se-pripravit-na-budoucnost-cestovniho-ruchu
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vše už v současné době lze nahradit automatizací? A jak se změní destinační marketing s příchodem Web 3.0 a 

umělé inteligence? V jižních Čechách jsou již otevřené bezobslužné prodejny, jak fungují? Je možné tyto 

technologie využít i pro další služby v regionech? O tom více s podnikatelem Jaromírem Poláškem a Markem 

Šípem ze společnosti ArrowSys, která v Česku představila první bezobslužné prodejny Contio.  

Jaká je udržitelnost cestovního ruchu jako jednoho z mála průmyslů životaschopných v příhraničí? O 

udržitelnosti, mýtech v oblasti zasněžování, případové studii Lipno nad Vltavou a obecném pohledu Asociace 

horských středisek České republiky (AHS ČR), bude hovořit mimo jiné i ředitel AHS ČR Libor Knot.  

„Covid-19, tornádo na Moravě, požár v Českém Švýcarsku. Poslední roky přišly s řadou neočekávaných situací, 

na které nikdo z nás nebyl připraven“, přibližuje další téma Tomáš Polanský z JCCR. „Mezi tématy proto nebude 

chybět krizový management v turismu, kde budou diskutovat nejpovolanější přímo z krizových štábů. Na diskuzi 

opět naváže workshop, kde by mělo vzniknout desatero řízení krizového managementu v tomto odvětví.“  

Do půlky března nabízí JCCR zvýhodněné vstupné 1 490 Kč, které zahrnuje vstup na oba dny konference, 

občerstvení, parkování, volnou jízdenku do MHD, a vstup zdarma do krajem zřizovaných organizací a 

Návštěvnického centra Budějovického Budvaru po oba dny konání konference. Pro účastníky konference je 

navíc připraveno zvýhodněné ubytování, které je možné získat v Českých Budějovicích se slevou 15 %. Veškeré 

informace jsou dostupné na www.travelcon.c  

 

 

 
 

 

 

Jak se připravit na budoucnost cestovního ruchu? URL  
ttg.cz | 13.03.2023  

Umělá inteligence, samoobslužné prodejny, data jako surovina 21. století, jak oslovit a zaměstnat generaci Z… 

Už sedmým rokem za sebou zazní stěžejní 

 

témata cestovního ruchu právě z jižních Čech, na odborné konferenci Travelcon, kterou pořádá Jihočeská 

centrála cestovního ruchu (JCCR) ve dnech 20. a 21. dubna.  

„Důležitost cestovního ruchu se často podceňuje, přitom se jedná o průmyslové odvětví s obrovským finančním 

potenciálem,“ říká Petr Soukup. „Na Travelcon jsme proto pozvali velké společnosti, které to na svých datech 

ukážou.“ Konkrétně vystoupí Lukáš Kaczor a Filip Forstl z T-mobile s Petrem Zlámalíkem z Mastercard. „Na 

problematiku sběru dat naváže workshop o nové generaci Google Analytics. Poslední rok znamenal pro svět 

webové analytiky spoustu velkých změn, naučili jsme se žít s cookie lištou a teď si musíme zvyknout na nové 

Google Analytics 4. Adam Šilhan z Igloonet představí, v čem se liší GA4 model oproti Universal Analytics a jaký 

dopad na čísla lze očekávat,“ doplňuje Petr Soukup.  

Podle americké konzultační agentury McKinsey tvoří Generace Z (nejmladší generace vstupující na pracovní trh) 

40 % globální zákaznické báze. A neustále se bude toto číslo zvyšovat. Zakladatelka platformy 

#HolkyZMarketingu Pavlína Louženská během přednášky provede nejzásadnějšími trendy, které Generace Z 

přináší, a poukáže na to, jak změnit komunikaci značky, aby rezonovala s publikem této generace.  

Jak změní automatizace a umělá inteligence služby cestovního ruchu? Je pro hosta zásadní osobní kontakt? Co 

vše už v současné době lze nahradit automatizací? A jak se změní destinační marketing s příchodem Web 3.0 a 

umělé inteligence? V jižních Čechách jsou již otevřené bezobslužné prodejny, jak fungují? Je možné tyto 

technologie využít i pro další služby v regionech? O tom více s podnikatelem Jaromírem Poláškem a Markem 

Šípem ze společnosti ArrowSys, která v Česku představila první bezobslužné prodejny Contio.  

Jaká je udržitelnost cestovního ruchu jako jednoho z mála průmyslů životaschopných v příhraničí? O 

udržitelnosti, mýtech v oblasti zasněžování, případové studii Lipno nad Vltavou a obecném pohledu Asociace 

horských středisek České republiky (AHS ČR), bude hovořit mimo jiné i ředitel AHS ČR Libor Knot.  

„Covid-19, tornádo na Moravě, požár v Českém Švýcarsku. Poslední roky přišly s řadou neočekávaných situací, 

na které nikdo z nás nebyl připraven,“ přibližuje další téma Tomáš Polanský z JCCR. „Mezi tématy proto nebude 

https://www.ttg.cz/jak-se-pripravit-na-budoucnost-cestovniho-ruchu/
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chybět krizový management v turismu, kde budou diskutovat nejpovolanější přímo z krizových štábů. Na diskusi 

opět naváže workshop, kde by mělo vzniknout desatero řízení krizového managementu v tomto odvětví.“  

Do půlky března nabízí JCCR zvýhodněné vstupné 1490 Kč, které zahrnuje vstup na oba dny konference, 

občerstvení, parkování, volnou jízdenku do MHD a vstup zdarma do krajem zřizovaných organizací a 

Návštěvnického centra Budějovického Budvaru po oba dny konání konference. Pro účastníky konference je 

navíc připraveno zvýhodněné ubytování, které je možné získat v Českých Budějovicích se slevou 15 %. Veškeré 

informace jsou dostupné na www.travelcon.cz  

Spolupořadatelem letošního ročníku je již tradičně Destinační společnost Českobudějovicko-Hlubocko, hlavním 

partnerem agentura cestovního ruchu CzechTourism a hlavním mediálním partnerem je v tomto roce COT group.  

Akce Travelcon se koná pod záštitou místopředsedy vlády ČR pro digitalizaci a ministra pro místní rozvoj Ivana 

Bartoše, hejtmana Jihočeského kraje Martina Kuby, 1. náměstka Jihočeského kraje Františka Talíře a primátorky 

statutárního města České Budějovice Dagmar Škodové Parmové.  

Newsroom TTG  

 

Foto: JCCR Foto: JCCR  

 

Foto: JCCR Foto: JCCR  

 

 

 
 

 

 

Na svah se svačinou. Horské restaurace zdražily, lyžaři šetří URL  
lidovky.cz | 13.03.2023 | Rubrika: Domov | Autor: Lenka D. Jančarová, Lidové noviny  

Milovníci lyžování se snaží ušetřit, kde se dá. Účet za zimní dovolenou na horách letos významně zvedá 

stravování. Češi si proto raději připravují vlastní svačiny, návštěvu restaurace si mnohdy odpustí, případně si 

objednají méně jídla než dříve. 

 

 

 

„Když jsme o jarňákách chodili s dětmi na obědy, museli jsme si rozmýšlet, co si dáme. Hlavní jídla loni stála 

kolem 180 korun, letos už to bylo 220. I proto si třeba dal někdo jen polévku, menší děti poloviční porce,“ říká 

pětatřicetiletý Lukáš, který vyrazil s rodinou v únoru do Železné Rudy. 

 

Nižší útraty potvrzuje ředitel Asociace horských středisek ČR Libor Knot. „Dalo se očekávat, že si lidé s růstem 

cen koupí na svahu místo hlavního jídla jenom polévku,“ řekl serveru Lidovky.cz. A část návštěvníků si podle 

provozovatelů lyžařských areálů vozí svačiny už z domu. „Tento trend je nyní z hlediska stravování 

všudypřítomný,“ uvedl šéf resortu Dolní Morava Tomáš Drápal. 

 

Meziročně vzrostly spotřebitelské ceny v lednu o 17,5 procenta, v prosinci byl meziroční růst cen na úrovni 15,8 

procenta. Jedním z pomyslných tahounů inflace jsou právě potraviny. Zdražila například rýže, a to meziročně o 

35,1 procenta, mouka o 44,2 procenta a vepřové maso o 36,8 procenta. 

 

Orientační ceny na sjezdovkáchHovězí guláš 

 

s knedlíkem – 259 KčSvíčková 

 

na smetaně – 279 KčKuřecí rizoto 

 

https://www.lidovky.cz/domov/hory-lyze-jidlo-restaurace-inflace.A230313_145120_ln_domov_hma
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se sýrem – 225 KčBramborové knedlíky plněné uzeným 

 

masem – 245 KčMíchaný zeleninový 

 

salát – 115 KčMalé hranolky (200 g) – 

 

59 KčVelké hranolky (400 g) – 95 KčJablečný závin – 79 KčKrkonošské kyselo – 85 KčUtopenec s chlebem – 

105 KčTři nožičky párku 

 

s hořčicí – 85 Kč 

 

To se přirozeně propisuje do cen ve stravovacích zařízeních. Za oběd v restauraci utratili Češi v lednu průměrně 

178 korun a meziročně obědy zdražily o 16 procent. Také proto si lyžaři raději připravují vlastní svačiny a 

občerstvení na svahu se vyhýbají. Třeba v krušnohorském skiareálu Klínovec už návštěvníci zaplatí za čočkovou 

polévku skoro sto korun.Uvařit si v apartmánu 

 

„Lidi určitě na občerstvení šetří a vozí si jídlo z domu. Mluvil jsem s provozovateli na Lipně a sezona je určitě 

horší. Navíc počasí je jak na houpačce a lidé jsou už z principu spořivější. Lyžaři to třeba řeší tak, že si více vaří 

v apartmánech. Pokud už vyrazí na horách do restaurace, tak si dají třeba v pěti lidech jenom tři jídla. Navíc 

večer odchází už třeba v devět, kdežto dřív seděli klidně do jedenácti,“ řekl serveru Lidovky.cz Luboš Kastner, 

který má v rámci Asociace malých a středních podniků a živnostníků ČR na starosti gastronomické provozy. 

 

Velký dopad má zdražování hlavně na lyžařská střediska, která jsou primárně závislá na takzvaných dojezdových 

návštěvnících. „Moc tomu nepomáhá ani počasí. Od začátku roku bylo většinou o víkendu zataženo a mrholilo, 

hezky bylo během týdne. To jednodenní lyžaře odradí,“ řekl šéf Asociace horských středisek ČR Libor Knot. 

 

Navíc podle šéfa resortu Dolní Morava Tomáše Drápala tato zima prokázala, že návštěvnost lyžařských středisek 

není v počtu návštěvníků na úrovni před covidovými roky. „Úsporu vidím primárně v ochotě koupit si skipas a 

vycestovat na hory na jeden den. Pokles je okolo deseti procent,“ řekl Drápal. 

 

 

 

 

 

 

 

 

V porovnání s loňskou sezonou si Češi za pobyt na horách připlatí podle Asociace horských středisek ČR až 15 

procent. Dalším trendem je proto zkracování délky pobytu ve snaze ušetřit. „Pozorujeme, že lidé rezervují své 

pobyty na méně dnů. Pravděpodobným důvodem je šetření. 

 

Většina hostů přijíždí na tři až čtyři dny, dříve to byl klidně celý týden,“ konstatoval před měsícem ředitel Orea 

Resortu Horizont na Šumavě Milan Vyskočil. Ve srovnání s loňskou sezonou musel šumavský hotel zdražit až o 

dvacet procent. 

 

Podobný trend letos eviduje také Asociace hotelů a restaurací ČR (AHR). „Vidíme snahu o zkracování pobytů, 

kdy už nejde o celý týden, ale třeba čtyři dny. Může to souviset se šetřením. Zároveň je stále oblíbenější 

ubytování v apartmánech, ve kterých si lidé sami uvaří,“ sdělil serveru Lidovky.cz prezident asociace Václav 

Stárek. 

 

Průměrná obsazenost hotelů v českých horských střediscích by se letos měla podle AHR pohybovat mezi 60 a 
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70 procenty, proti poslednímu předcovidovému roku 2019 byla slabší asi o pětinu. Podle manažera rezervačního 

portálu Hotel.cz Milana Petra vyšel v roce 2019 dvoulůžkový pokoj v hotelu Bedřichov ve Špindlerově Mlýně 

včetně snídaně na 2230 korun, letos se podle něj cena zvýšila na 3364 korun, tedy o více než 50 procent.Menší 

investice 

 

Lyžařským areálům komplikují situaci kromě počasí také vysoké ceny energií, které ale plně nepromítají do 

skipasů. Z důvodu očekávaných nižších výnosů jsou některá střediska připravená omezit plánované investice. 

 

 

 

 

 

 

 

 

„Za letošní sezonu budou náklady více než dvojnásobné oproti loňské, uvidíme po konci sezony v rámci 

celkového zhodnocení. Určitě omezíme investice. To už se děje i kvůli minulým covidovým sezonám a 

dramatický narůst nákladů nám opasek ještě více utáhl. Investovat tak budeme jen do nezbytných věcí,“ řekl 

manažer areálu Klínovec Martin Koky. Investovat hodlá třeba do úspor energií. 

 

Na hodnocení letošní zimní sezony je však stále ještě brzy. Velká tuzemská střediska mají podle Knota v plánu 

zůstat v provozu až do Velikonoc. „Závěry budou individuální, některé areály musely v lednu kvůli oblevě úplně 

zavřít, ty už to nedoženou. Bude to ale spíše průměrná zima ve srovnání s rokem 2019. Uvidíme,“ dodal Knot. 

 

 

 

Foto: 

Skiareál Klínovec 

Václav Šlauf, MAFRA 

 

 

 
 

 

 

Jak se připravit na budoucnost cestovního ruchu? URL  
jihoceskenovinky.cz | 14.03.2023 | Rubrika: regiony  

Akce Travelcon se koná pod záštitou místopředsedy vlády ČR pro digitalizaci a ministra pro místní rozvoj Ivana 

Bartoše, hejtmana Jihočeského kraje Martina Kuby, 1. náměstka Jihočeského kraje Františka Talíře a primátorky 

statutárního města České Budějovice Dagmar Škodové Parmové. 

 

 

 

Umělá inteligence, samoobslužné prodejny, data jako surovina 21. století, jak oslovit a zaměstnat generaci Z... 

Už sedmým rokem za sebou zazní stěžejní témata cestovního ruchu právě z jižních Čech, na odborné konferenci 

Travelcon, kterou pořádá Jihočeská centrála cestovního ruchu (JCCR) ve dnech 20. a 21. dubna. 

 

„Důležitost cestovního ruchu se často podceňuje, přitom se jedná o průmyslové odvětví s obrovským finančním 

potenciálem,“ říká Petr Soukup. „Na Travelcon jsme proto pozvali velké společnosti, které to na svých datech 

ukážou.“ Konkrétně vystoupí Lukáš Kaczor a Filip Forstl z T-mobile s Petrem Zlámalíkem z Mastercard. „Na 

http://www.jihoceskenovinky.cz/zpravy/regiony/jak-se-pripravit-na-budoucnost-cestovniho-ruchu/
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problematiku sběru dat naváže workshop o nové generaci Google Analytics. Poslední rok znamenal pro svět 

webové analytiky spoustu velkých změn, naučili jsme se žít s cookie lištou a teď si musíme zvyknout na nové 

Google Analytics 4. Adam Šilhan z Igloonet představí, v čem se liší GA4 model oproti Universal Analytics a jaký 

dopad na čísla lze očekávat,“ doplňuje Petr Soukup. 

 

Podle americké konzultační agentury McKinsey tvoří Generace Z (nejmladší generace vstupující na pracovní trh) 

40 % globální zákaznické báze. A neustále se bude toto číslo zvyšovat. Zakladatelka platformy 

#HolkyZMarketingu Pavlína Louženská během přednášky provede nejzásadnějšími trendy, které Generace Z 

přináší, a poukáže na to, jak změnit komunikaci značky, aby rezonovala s publikem této generace. 

 

Jak změní automatizace a umělá inteligence služby cestovního ruchu? Je pro hosta zásadní osobní kontakt? Co 

vše už v současné době lze nahradit automatizací? A jak se změní destinační marketing s příchodem Web 3.0 a 

umělé inteligence? V jižních Čechách jsou již otevřené bezobslužné prodejny, jak fungují? Je možné tyto 

technologie využít i pro další služby v regionech? O tom více s podnikatelem Jaromírem Poláškem a Markem 

Šípem ze společnosti ArrowSys, která v Česku představila první bezobslužné prodejny Contio. 

 

Jaká je udržitelnost cestovního ruchu jako jednoho z mála průmyslů životaschopných v příhraničí? O 

udržitelnosti, mýtech v oblasti zasněžování, případové studii Lipno nad Vltavou a obecném pohledu Asociace 

horských středisek České republiky (AHS ČR), bude hovořit mimo jiné i ředitel AHS ČR Libor Knot. 

 

„Covid-19, tornádo na Moravě, požár v Českém Švýcarsku. Poslední roky přišly s řadou neočekávaných situací, 

na které nikdo z nás nebyl připraven“, přibližuje další téma Tomáš Polanský z JCCR. „Mezi tématy proto nebude 

chybět krizový management v turismu, kde budou diskutovat nejpovolanější přímo z krizových štábů. Na diskuzi 

opět naváže workshop, kde by mělo vzniknout desatero řízení krizového managementu v tomto odvětví.“ 

 

Do půlky března nabízí JCCR zvýhodněné vstupné 1 490 Kč, které zahrnuje vstup na oba dny konference, 

občerstvení, parkování, volnou jízdenku do MHD, a vstup zdarma do krajem zřizovaných organizací a 

Návštěvnického centra Budějovického Budvaru po oba dny konání konference. Pro účastníky konference je 

navíc připraveno zvýhodněné ubytování, které je možné získat v Českých Budějovicích se slevou 15 %. Veškeré 

informace jsou dostupné na www.travelcon.cz. 

 

Rok 2023 je v jižních Čechách nabitý akcemi! 

 

Spolupořadatelem letošního ročníku je již tradičně Destinační společnost Českobudějovicko-Hlubocko, hlavním 

partnerem agentura cestovního ruchu CzechTourism a hlavním mediálním partnerem je v tomto roce COT group. 

 

Jihoceskenovinky.cz informovala Jana Píchová z Jihočeské centrály cestovního ruchu. 

 

(jv,jihoceskenovinky.cz foto.jccr)  
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1. Jak se připravit na budoucnost cestovního ruchu? 

Online ● kraj-jihocesky.cz (Regionální zprávy) ● 9. 3. 2023, 11:34 ● Negativní 

Autor: ext 

Odkaz: https://www.kraj-jihocesky.cz/cs/jak-se-pripravit-na-budoucnost-cestovniho-ruchu 

…O udržitelnosti, mýtech v oblasti zasněžování, případové studii Lipno nad Vltavou a obecném pohledu Asociace horských 

středisek České republiky (AHS ČR), bude hovořit mimo jiné i ředitel AHS ČR Libor Knot.  „ Covid-19, tornádo na Moravě, 

požár v Českém Švýcarsku.… 

2. Aqualand Moravia chystá speciální program po celé jarní prázdniny 

Online ● brnotoday.cz (Regionální zprávy) ● 11. 3. 2023, 7:25 ● Neutrální 

Rubrika: Kam na výlet 

Odkaz: https://www.brnotoday.cz/aqualand-moravia-chysta-specialni-program-po-cele-jarni-prazdniny/ 

…Podle Asociace horských středisek ČR (AHS ČR) si však Češi připlatí ve srovnání s loňskou sezónou až o 15 procent. 

Aqualand Moravia proto připravuje speciální jarní prázdniny pod Pálavou s programem, který děti zabaví od rána do večera.  

„Speciální animátorský program, který poběží po celý den, startujeme už 11. března a potrvá do 19. března.… 

3. Jsme připravení na budoucí problémy cestovního ruchu? 

Online ● czechtravelpress.cz (Cestování) ● 12. 3. 2023, 15:12 ● Negativní 

Vydavatel: Česká asociace novinářů a publicistů cestovního ruchu - Czech Travel Press - CTP, z. s. (cz-

70882959) ● Autor: Antonín Karoch ● Rubrika: Hlavní 

Odkaz: https://czechtravelpress.cz/cs/pozvanky/2858-jsme-pripraveni-na-budouci-problemy-cestovniho-ruchu 

…O udržitelnosti, mýtech v oblasti zasněžování, případové studii Lipno nad Vltavou a obecném pohledu Asociace horských 

středisek České republiky (AHS ČR), bude hovořit mimo jiné i ředitel AHS ČR Libor Knot.  „Covid-19, tornádo na Moravě, 

požár v Českém Švýcarsku.… 

4. Jak se připravit na budoucnost cestovního ruchu? 

Online ● ceskoobjektivem.cz (Společenské) ● 12. 3. 2023, 20:27 ● Neutrální 

Autor: Petr Brodecký ● Rubrika: Cestování 

Odkaz: https://www.ceskoobjektivem.cz/jak-se-pripravit-na-budoucnost-cestovniho-ruchu/ 

…O udržitelnosti, mýtech v oblasti zasněžování, případové studii Lipno nad Vltavou a obecném pohledu Asociace horských 

středisek České republiky (AHS ČR), bude hovořit mimo jiné i ředitel AHS ČR Libor Knot.  „ Covid-19, tornádo na Moravě, 

požár v Českém Švýcarsku.… 

https://www.kraj-jihocesky.cz/cs/jak-se-pripravit-na-budoucnost-cestovniho-ruchu
https://www.brnotoday.cz/aqualand-moravia-chysta-specialni-program-po-cele-jarni-prazdniny/
https://czechtravelpress.cz/cs/pozvanky/2858-jsme-pripraveni-na-budouci-problemy-cestovniho-ruchu
https://www.ceskoobjektivem.cz/jak-se-pripravit-na-budoucnost-cestovniho-ruchu/
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5. Jak se připravit na budoucnost cestovního ruchu? 

Online ● travelnews.cz (Cestování) ● 12. 3. 2023, 22:20 ● Negativní 

Autor: jh 

Odkaz: http://www.travelnews.cz/cechy-a-slovensko/jak-se-pripravit-na-budoucnost-cestovniho-ruchu 

…O udržitelnosti, mýtech v oblasti zasněžování, případové studii Lipno nad Vltavou a obecném pohledu Asociace horských 

středisek České republiky (AHS ČR), bude hovořit mimo jiné i ředitel AHS ČR Libor Knot.  „Covid-19, tornádo na Moravě, 

požár v Českém Švýcarsku.… 

http://www.travelnews.cz/cechy-a-slovensko/jak-se-pripravit-na-budoucnost-cestovniho-ruchu

